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З А П И С Н И К 
 

са XXXIII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 25. новембра 2022. године, у згради Скупштине 
АПВ, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 12.11 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 
 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ 36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
2.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 37.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 38.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 39.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 40.  САША НОВАКОВИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 42.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН  45.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 46.  ИГОР ПОПОВИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 47.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 48.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 49.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
15.  САЊА ДРАШКО 50.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 51.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
17.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 52.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
18.  КРИСТИНА ЖАРИЋ 53.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 54.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
20.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 55.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
21.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 56.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ  57.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
23.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 58.  ИВАН СТРИБЕР 
24.  КРИСТИНА КАРАИЋ 59.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
25.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 60.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  ЂУЛА КИШ 61.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 62.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 63.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 
29.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 64.  САЊА УЗЕЛАЦ 
30.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 65.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 66.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
32.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 67.  СИМО ЧАБАРКАПА 
33.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 68.  ДРАГАН ХЕМОН  
34.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 69. ДУБРАВКА ЏОЏО 
35.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Ђурађ Јакшић, Роберт Колар, Милан 

Палангетић, Маја Седларевић, Зоран Симоновић, Сандра Трифуновић Стојановић, 
Слободан Цветковић и Јелена Црногорац. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила 
MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине. 

 
Председница Скупштине је поводом 25. новембра, историјски значајаног 

датума који се обележава у Граду Новом Саду, дана када је 1918. године Велика Народна 
Скупштина Срба, Буњеваца и других Словена Баната, Бачке и Барање донела Одлуку о 
присаједињењу Краљевини Србији честитала наведени празник. 

 
Председница Скупштине је указала да, како је ово прва седница Скупштине 

Града која се у овом сазиву одржава у сали Скупштине Града Новог Сада у којој 
функционише електронски систем за вођење и одржавање седнице, употребом овог 
система, у складу са Пословником, одборници пријављују присуство на седници и 
учествују у раду на седници.  

 
Председница Скупштине је посебно скренула пажњу на прописану обавезу 

одборника да се при сваком изласку из сале одјаве као и да се пријаве да би била видљива 
њихова присутност на седници и тиме могућност учешћа у раду Скупштине. 

 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је утврдила да, на основу службене евиденције о 

присутности одборница и одборника, седници Скупштине Града присуствује 69 
одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Роберт Колар, Слободан Цветковић, Милан Палангетић, Маја Седларевић, 
Јелена Црногорац, Зоран Симоновић и Ђурађ Јакшић обавестили да су спречени да 
присуствују седници. 

 
Записници са XXX, Свечане (XXXI) и XXXII седнице Скупштине Града Новог 

Сада, достављени су одборницама и одборницима уз сазив седнице. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли има примедби на записнике.   
 
Пошто није било примедби, председница Скупштине је ставила на гласање 

Записник са XXX седнице Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XXX седнице Скупштине 
Града.  
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Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са Свечане (XXXI) 
седнице Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са Свечане (XXXI) седнице 
Скупштине Града.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Записник са XXXII седнице 

Скупштине Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила Записник са XXXII седнице 
Скупштине Града.  

 
     Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 

Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима у сазиву и 
дописима од 22. и 24. новембра 2022. године. 

 
На основу члана 84. ст. 3 и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 22. новембра 2022. године председници Скупштине 
Града Новог Сада образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине Града, допуни 
тачкама:  

 
− Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 

услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 
2022. годину 

− Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Стамбене агенције Града Новог Сада за 2022. годину 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 22. 

новембра 2022. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих 
активности и услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 
2022. годину уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 10. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Стамбене 
агенције Града Новог Сада за 2022. годину уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 14. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 2. 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

Савет за статутарна питања и локалну самоуправу утврдио је и доставио председници 
Скупштине Града 22. новембра 2022. године образложен предлог да се дневни ред 
седнице Скупштине Града допуни са тачком: Предлог решења којим се одобрава 
употреба назива Града Новог Сада МАЧЕВАЛАЧКОМ КЛУБУ „ПРИМА“.  

 
Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 22. 

новембра 2022. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Савета за статутарна питања и локалну самоуправу да се Предлог решења којим се 
одобрава употреба назива Града Новог Сада МАЧЕВАЛАЧКОМ КЛУБУ „ПРИМА“ 
уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 37. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна 
и мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз сазив 
и дописе од 22. и 24. новембра 2022. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли председник Комисије жели да изнесе 

предлоге Комисије.  
 

Петар Ћировић, председник Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања Скупштине Града Новог Сада, представник предлагача: „Комисија за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања Скупштине Града Новог 
Сада је на седницама од 18. и 24. новембра 2022. године утврдила следеће предлоге 
решења: После спроведеног јавног конкурса, а на основу образложеног предлога листе 
кандидата Управног одбора Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - 
Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за именовање директора ове установе 
културе, Комисија је утврдила Предлог решења о именовању директора Мађарског 
културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék, те у складу с наведеним, Комисија је утврдила и Предлог решења о престанку 
дужности вршиоца дужности директора Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, 
Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék. На основу поднетих 
оставки, Комисија је утврдила предлоге решења о разрешењу председника Управног 
одбора Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад о престанку 
дужности члана Управног одбора Фонда за умапређење вокалне уметности младих 
„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду. Комисија је 
утврдила и Предлог решења о именовању председника Управног одбора Завода за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад. Због престанка основа по којем 
су именовани, Комисија је утврдила предлоге решења о разрешењу члана Школског 
одбора Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад члана Школског одбора 
Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад. У складу са предлогом 
Наставничког већа, Комисија је утврдила и Предлог решења о именовању члана 
Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад. Због истека 
мандата школских одбора и у складу са предлозима овлашћених предлагача, Комисија је 
утврдила предлоге решења о разрешењу и именовању чланова школских одбора, и то: 
Саобраћајне школе „Пинки“, Нови Сад, Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад, 
Основне школе „Бранко Радичевић“, Нови Сад, Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови 
Сад, Основне школе „Свети Сава“, Руменка. Због промене лица на дужности председника 
актива директора основних и средњих школа, Комисија је утврдила и Предлог решења о 
разрешењу и именовању два члана Координационог тела за борбу против насиља у 
основним и средњим школама на територији Града Новог Сада. Комисија је утврдила 
предлоге решења о престанку дужности председника Савета за комуналне делатности, 
заменика председника Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству, а на 
основу предлога одборничке групе, Комисија је утврдила предлоге решења: о разрешењу 
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члана и избору председника и члана Савета за комуналне делатности, о избору заменика 
председника Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству, о избору члана 
Савета за праћење примене Етичког кодекса, и о избору члана Савета за особе са 
инвалидитетом. Предлажем Скупштини Града Новог Сада да наведена решења донесе у 
предложеном тексту.“ 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења 
Комисије уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 39. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке 1. и 2, о предлозима одлука о отуђењу станова из јавне својине Града 
Новог Сада који су додељени у закуп ратним војним инвалидима и породицама 
палих бораца у Новом Саду и избеглим лицима у Футогу 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
− за тачке од 4. до 7,  о предлозима планских докумената 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 11. до 14,  о предлозима решења о давању сагласности на одлуке 

о изменама програма пословања јавних комуналних предузећа и изменама 
програма рада Стамбене агенције за 2022. годину 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 
одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 15. до 32, о предлозима решења о давању сагласности на 

дугорочне и средњорочне планове пословне стратегије и развоја јавних 
комуналних предузећа 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке од 34. до 36, о предлозима решења о давању на коришћење 

непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Завода за хитну медицинску помоћ Нови Сад и Дома 
здравља „Нови Сад“ без накнаде и Центру за социјални рад Града Новог Сада 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачку 39. о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања  
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Снежана Мушицки: „Ја сам пријављена и редовно гласам, али ме нема на 

монитору, испада као да нисам пријављена.“ 
 
Председница Скупштине је указала одборници Снежани Мушицки да је на 

монитору на којем она управља електронским системом за вођење и одржавање седнице 
уредно пријављена на систем, као и да је у извештајима о гласању приказано да је гласала 
о свим предлозима о којима су се одборнице и одборници изјашњавали.   
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Председница Скупштине је указала да из техничких разлога електронски систем 
за вођење и одржавање седнице није регистровао гласање за предлог за спајање расправе 
за тачке 1. и 2. и замолила одборнице и одборнике да се поново изјасне о наведеном 
предлогу за спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се споји расправа за 

тачке 1. и 2. о предлозима одлука о отуђењу станова из јавне својине Града Новог Сада 
који су додељени у закуп ратним војним инвалидима и породицама палих бораца у Новом 
Саду и избеглим лицима у Футогу.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у 

целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила  
 

ДНЕВНИ РЕД 
1. Предлог одлуке о отуђењу станова из јавне својине Града Новог Сада у Новом 

Саду, Клисански пут бр. 7 и 9, без накнаде, који су додељени у закуп ратним војним 
инвалидима и породицама палих бораца 

2. Предлог одлуке о отуђењу станова из јавне својине Града Новог Сада у Футогу, 
који су додељени у закуп избеглим лицима 

3. Предлог одлуке о измени Одлуке о мрежи јавних установа које обављају делатност 
предшколског васпитања и образовања на територији Града Новог Сада 

4. Предлог одлуке о изменама и допунама Плана детаљне регулације улазног правца 
дуж пута Нови Сад – Руменка (локалитет на парцелама бр. 4153, 4154 и 4155 КО 
Руменка) 

5. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације насељеног 
места Ветерник (локалитет у Улици Петра Биге број 31) 

6. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Клисанског 
пута у Новом Саду (локалитет у Улици Сентандрејски пут бр. 153-155) 

7. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације блокова око 
Улице цара Душана у Новом Саду (локалитет у Улици цара Душана број 33) 
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8. Предлог одлуке о измени Одлуке о усклађивању Одлуке о организовању радне 

организације „Новосадска топлана“ у Новом Саду, као јавног предузећа 
9. Извештај о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до 30. 

септембра 2022. године 
10. Предлог одлуке о изменама Одлуке о Програму инвестиционих активности и 

услуга из делатности Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. 
годину 

11. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину 

12. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2022. годину 

13. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину 

14. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма рада 
Стамбене агенције Града Новог Сада за 2022. годину 

15. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја ЈКП „Водовод и канализација“ Нови Сад за период 2022-2032. године 

16. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја ЈКП „Водовод и канализација“ Нови Сад за период 2022-2026. године 

17. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за период 2022 
- 2031. године 

18. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за период 2022 
- 2026. године 

19. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за период 2022-2032. 
године 

20. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за период 2022-2027. 
године 

21. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за период 2022-2032. 
године 

22. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за период 2022-2028. 
године 

23. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за период 2022-2032. 
године 
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24. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 

развоја Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за период 2022-2028. 
године 

25. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја ЈКП „Информатика“ Нови Сад за период од 2022. године до 2032. године 

26. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја ЈКП „Информатика“ Нови Сад за период од 2022. године до 2026. године 

27. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за период 
2022-2033. године 

28. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за период 
2022-2027. године 

29. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних 
простора „Стан“ Нови Сад за период 2022-2032. године 

30. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа за одржавање стамбених и пословних 
простора „Стан“ Нови Сад за период 2022-2028. године 

31. Предлог решења о давању сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 
за период 2022 - 2032. године 

32. Предлог решења о давању сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и 
развоја Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад 
за период 2022 - 2028. године 

33. Предлог годишњег програма заштите, уређења и коришћења пољопривредног 
земљишта на територији Града Новог Сада за 2022. годину 

34. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Завода за хитну 
медицинску помоћ Нови Сад, Нови Сад, без накнаде  

35. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Дома здравља „Нови 
Сад“, Нови Сад, без накнаде 

36. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 
Новог Сада Центру за социјални рад Града Новог Сада 

37. Предлог решења којим се одобрава употреба назива Града Новог Сада 
МАЧЕВАЛАЧКОМ КЛУБУ „ПРИМА“ 

38. Предлог решења о изменама Решења о образовању Градског штаба за ванредне 
ситуације Града Новог Сада и именовању команданта, заменика команданта, 
начелника и чланова Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада 
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39. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о разрешењу председника Управног одбора Завода за заштиту 
споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Управног одбора Завода за заштиту 
споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Саобраћајне школе „Пинки“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 
школе „Васа Стајић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 
школе „Бранко Радичевић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Јован 
Јовановић Змај“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад   

− Предлог решења о разрешењу и именовању два члана Координационог тела за 
борбу против насиља у основним и средњим школама на територији Града 
Новог Сада 

− Предлог решења о престанку дужности председника Савета за комуналне 
делатности 

− Предлог решења о престанку дужности заменика председника Комисије за 
међуградску сарадњу у земљи и иностранству 

− Предлог решења о разрешењу члана и избору председника и члана Савета за 
комуналне делатности 

− Предлог решења о избору заменика председника Комисије за међуградску 
сарадњу у земљи и иностранству 

− Предлог решења о избору члана Савета за праћење примене Етичког кодекса 
− Предлог решења о избору члана Савета за особе са инвалидитетом 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 

школе „Свети Сава“, Руменка 
− Предлог решења о именовању директора Мађарског културног центра „Петефи 

Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék 
− Предлог решења о престанку дужности вршиоца дужности директора 

Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor 
Magyar Művelődési Központ Újvidék 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Електротехничке школе 
„Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Електротехничке школе 
„Михајло Пупин“, Нови Сад 
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− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Фонда за 
унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке 
Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду 
 
 
Председница Скупштине је указала да је пречишћен дневни ред седнице 

Скупштине Града доступан одборницама и одборницима у електронском облику. 
 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад. број: 020-132/2022-I 
                020-143/2022-I 
1. – 2. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СТАНОВА ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА У НОВОМ САДУ, КЛИСАНСКИ ПУТ БР. 7 И 9, БЕЗ 
НАКНАДЕ, КОЈИ СУ ДОДЕЉЕНИ У ЗАКУП РАТНИМ ВОЈНИМ 
ИНВАЛИДИМА И ПОРОДИЦАМА ПАЛИХ БОРАЦА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ СТАНОВА ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА У ФУТОГУ, КОЈИ СУ ДОДЕЉЕНИ У ЗАКУП ИЗБЕГЛИМ 
ЛИЦИМА 

 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку, Савет за 

здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и Савет за особе са 
инвалидитетом нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, а с 

обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила предлог за 
спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
У претресу су учествовали Снежана Мушицки и Бојан Радојевић. 
 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Одборничке 

групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ја ћу кратко само 
у име Одборничке групе Српске радикалне странке, да честитам људима који ће на 
основу ових тачака дневног реда стећи право својине станова које су добили на 
коришћење. Што се тиче прве тачке дневног реда и тих станова за ратне војне инвалиде и 
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породице палих бораца, када су се они усељавали у те станове, ми смо у томе 
учествовали, лично су са мном потписивали уговор, неке сам са децом срела и деца су им 
порасла. Ја им желим све најбоље да им све протекне како ваља и да им се не понови оно 
што им се десило тада и основ по ком су добили те станове нажалост је такав какав јесте, 
али сматрам да су Влада Јапана и Град Нови Сад и Република Србија урадила све што је 
могла да им те тешке моменте у њиховим животима учини лакшим. Ја им честитам и 
Одборничка група Српске радикалне странке гласаће за ове предлоге.“ 
 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ - МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Ево користим прилику на данашњи дан да честитам 
свим грађанима Новог Сада Дан присаједињења и свима нама да пожелим успешан рад у 
овим старим новим просторијама. Што се тиче одборничке групе Нове демократске 
странке Србије ми начелно увек подржавамо активности Скупштине Града у смислу 
помоћи социјално угроженим лицима, а овај случај подршке ратним војним инвалидима 
посебно подржавамо јер једноставно у нашем раду увек покушавамо да људе који су 
изузетно заслужни за нашу земљу и за наш град подржимо колико је то у нашим 
могућностима, тако да Одборничка група Нова демократска странка Србије Милош 
Јовановић ће подржати ове тачке дневног реда.“ 
 

 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отуђењу 

станова из јавне својине Града Новог Сада у Новом Саду, Клисански пут бр. 7 и 9, без 
накнаде, који су додељени у закуп ратним војним инвалидима и породицама палих 
бораца. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ОТУЂЕЊУ СТАНОВА ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА У НОВОМ 
САДУ, КЛИСАНСКИ ПУТ БР. 7 И 9, БЕЗ НАКНАДЕ, КОЈИ СУ ДОДЕЉЕНИ У 

ЗАКУП РАТНИМ ВОЈНИМ ИНВАЛИДИМА И ПОРОДИЦАМА ПАЛИХ БОРАЦА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о отуђењу станова 

из јавне својине Града Новог Сада у Футогу, који су додељени у закуп избеглим лицима. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 



14 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ  

О ОТУЂЕЊУ СТАНОВА ИЗ ЈАВНЕ СВОЈИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА У ФУТОГУ, 
КОЈИ СУ ДОДЕЉЕНИ У ЗАКУП ИЗБЕГЛИМ ЛИЦИМА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 6-2/2022-641/6-I 
3. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ 
УСТАНОВА КОЈЕ ОБАВЉАЈУ ДЕЛАТНОСТ ПРЕДШКОЛСКОГ 
ВАСПИТАЊА И ОБРАЗОВАЊА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ 
САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за образовање није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
 Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени 

Одлуке о мрежи јавних установа које обављају делатност предшколског васпитања и 
образовања на територији Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника глласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“,, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
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ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ЈАВНИХ УСТАНОВА КОЈЕ ОБАВЉАЈУ 
ДЕЛАТНОСТ ПРЕДШКОЛСКОГ ВАСПИТАЊА И ОБРАЗОВАЊА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад.број: 35-907/2021-I 
               35-551/2022-I 
               35-465/2022-I 
               35-430/2022-I 
4. – 7. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ УЛАЗНОГ ПРАВЦА ДУЖ ПУТА НОВИ САД – РУМЕНКА 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА БР. 4153, 4154 И 4155 КО РУМЕНКА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК 
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ПЕТРА БИГЕ БРОЈ 31) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ КЛИСАНСКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ БР. 153-155) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ОКО УЛИЦЕ ЦАРА ДУШАНА У 
НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 33) 

 
Предлоге одлука и предлог закључка утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку нема примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

 Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога.  

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменла да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Плана детаљне регулације улазног правца дуж пута Нови Сад – Руменка 
(локалитет на парцелама бр. 4153, 4154 и 4155 КО Руменка) са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ УЛАЗНОГ 
ПРАВЦА ДУЖ ПУТА НОВИ САД – РУМЕНКА (ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛАМА 

БР. 4153, 4154 И 4155 КО РУМЕНКА) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
и следећи 
 

ЗАКЉУЧАК 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта одлуке о изменама и допунама Плана детаљне 
регулације улазног правца дуж пута Нови Сад – Руменка (локалитет на парцелама бр. 
4153, 4154 и 4155 КО Руменка) пре излагања на јавни увид са 152. седнице од 28.10.2021. 
године и Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт одлуке о изменама и допунама 
Плана детаљне регулације улазног правца дуж пута Нови Сад – Руменка (локалитет на 
парцелама бр. 4153, 4154 и 4155 КО Руменка) са 4. седнице Комисије за планове од 
21.07.2022. године. 

2. Закључак са Одлуком и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена 
и допуна Плана генералне регулације насељеног места Ветерник (локалитет у Улици 
Петра Биге број 31). 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 
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ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 

НАСЕЉЕНОГ МЕСТА ВЕТЕРНИК  
(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ПЕТРА БИГЕ БРОЈ 31) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена 

и допуна Плана детаљне регулације Клисанског пута у Новом Саду (локалитет у Улици 
Сентандрејски пут бр. 153-155). 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
КЛИСАНСКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ БР. 153-155) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена 
и допуна Плана детаљне регулације блокова око Улице цара Душана у Новом Саду 
(локалитет у Улици цара Душана број 33). 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ  
РЕГУЛАЦИЈЕ БЛОКОВА ОКО УЛИЦЕ ЦАРА ДУШАНА У НОВОМ САДУ 

(ЛОКАЛИТЕТ У УЛИЦИ ЦАРА ДУШАНА БРОЈ 33) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 352-1/2022-413-I 
8. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ 
О ОРГАНИЗОВАЊУ РАДНЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ У НОВОМ САДУ, КАО ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке 

о усклађивању Одлуке о организовању радне организације „Новосадска топлана“ у 
Новом Саду, као јавног предузећа. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О УСКЛАЂИВАЊУ ОДЛУКЕ О 
ОРГАНИЗОВАЊУ РАДНЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ У 

НОВОМ САДУ, КАО ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 401-53/2022-I 
9. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О ИЗВРШЕЊУ БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА У ПЕРИОДУ 
ОД 1. ЈАНУАРА ДО 30. СЕПТЕМБРА 2022. ГОДИНЕ 

 
Извештај са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
У претресу су учествовали: Снежана Мушицки, Божидар Протић, Милорад 

Мирчић, Бојан Радојевић, Ђула Киш и Адријана Месаровић. 
 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „ Извештај о извршењу буџета Града 
Новог Сада у периоду од 1. јануара до 30. септембра 2022. године, као што су и претходне 
расправе у вези са темом буџета говориле и као што смо ми из Одборничке групе Српске 
радикалне странке наглашавали, је очекиван и нисмо се нешто ни изненадили, нити смо 
видели нешто што нисмо до сада знали и што већ није било више пута у материјалу који 
се односио на Извештај о извршењу буџета. Оно што је константа, је то да Новосађани 
пуне буџет, да плаћају своје пореске обавезе, да овај град, да тако се изразим, пуне 
новцима, а како се ти новци троше то је сад већ можда неки други пар рукава и нешто што 
би било за расправу. Дакле, струка је одрадила свој посао што се тиче, јел, техничког дела 
овог материјала. Оно што су наше замерке тичу се следећих ствари, осим што је за три 
пута већа текућа потрошња од капиталне, ово остало што ћу сада навести су следеће 
ствари на 21. страни овог извештаја, а у делу који се тиче исказивања капиталне 
потрошње. У капиталну потрошњу су убројане све дотације и трансфери и наведени 
капитални трансфери осталим нивоима власти, дотације организацијама за обавезно 
социјално осигурање и не знам, не стоји овде да ли се то односи и на ове спортске 
организације пошто су оне тамо на страни 39, мени се чини, исказане. Дакле, 
6.600.000.000,00 динара је капитална потрошња, а 15.400.000.000,00 динара текућа 
потрошња. Оно што је на страни 22. у субвенцијама из буџета наведено као финансирано, 
инвестициони и други програми јавних и јавних комуналних предузећа, по овом 
извештају 1.932.000.000,00 динара су капиталне субвенције, мада знамо да су издвајања за 
јавна комунална предузећа много већа по великом броју програма, не само по капиталним 
субвенцијама, да се, за рецимо ГРАС даје за текуће субвенције 950.000.000,00 динара, до 
сада ове године, углавном за гориво, јел, да се даје 166.000.000,00 динара за пројекте 
управљања отпадним водама „Водоводу и канализацији“, а оно што овде не стоји, а што 
такође спада у субвенције директне или индиректне, јел, али не по овом основу 
капиталних субвенција  је оно што ми сваки пут издвајамо за јавна комунална предузећа 
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како би она била ликвидна, односно како не би пословала са губитцима или још нешто 
горе. У донације, дотације и трансферима такође на 22. страни каже се да је највећи део 
ових средстава 1.594.000.000,00 динара утрошено за потребе индиректних корисника 
другог нивоа власти, то су знате основне и средње школе, оно што морамо да радимо како 
би тај систем функционисао како треба, установе социјалне заштите и установе културе. 
Ми смо увек говорили да овде треба мало појачати, да тако кажем, финансирање зато што 
је ово део који се тиче свих нас, део онај који се тиче тога како деца одрастају и какав ми 
у ствари град желимо да имамо на крају крајева. Оно што је за редован рад основних и 
средњих школа то је 1.382.000.000,00 динара, то је, што се мене тиче, у реду и може доста 
да се уради са тим новцима, међутим испоставља се да се увек мало касни, да увек мало 
нешто не стигнемо и да постоје оне ствари које остану некако у запећку зато што нису на 
реду. Ја разумем да не може све да се стигне и да не може све одједном да се уради, али 
ако бисмо радили сукцесивно, ако бисмо гледали сукцесивно уназад, постоје приоритетне 
области већ 70 година па их не урадимо, јел, постоји мрежа школа утврђена много пре 
овог мандата и неких других скупштинских сазива, па је опет остала недоречена. Велики 
број људи који долази у Нови Сад, велики број и странаца и људи који се исељавају из 
села по нашој држави, па долазе у Нови Сад, потребе за вртићима и за школама биће све 
веће, а оно што ћемо ми моћи да урадимо је да када се у мрежи основних и средњих 
школа и предшколских установа нађе нешто ново то подржимо уколико сматрамо да је на 
правом месту и уколико стварно има потребе за проширењима. Ми смо рецимо имали у 
предшколској установи да људи са Новог насеља шаљу, односно воде децу на Детелинару 
и у Петроварадин у вртић, ја имам комшиницу која је у два различита вртића водила двоје 
деце ниједан јој није ближе од километар и по, тако да што год се нађе од ових ствари на 
дневном реду ми ћемо подржати, али оно што не можемо да подржимо и оно у чему се 
никако не слажемо то су ови кредити који се сада већ гомилају, ови јефтини и успешни 
кредити које град може да дигне, па је јефтиније него да држи орочена средства, сада 
ћемо видети и на овој седници да још јавних комуналних предузећа тражи да дигне 
кредите за редовно пословање. Ми сматрамо да то није добро, да се тако не функционише 
како треба и да не смемо да дозвољавамо ни Граду, а ни појединим предузећима да раде 
шта они хоће и да троше новце како се њима свиђа. Према материјалу на 50., 51. и 56. 
страни који се тиче извештаја о коришћењу зајма од Европске инвестиционе банке 
извештај о коришћењу кредита од Европске банке за обнову и развој и о примљеним 
донацијама и средствима финансијске помоћи Европске уније, сва та помоћ и сви ти 
зајмови су са финим каматама, са великим износима камата и оно што је лоше у тим 
зајмовима је то што је наравно Град Нови Сад гарант или неко друго јавно комунално 
предузеће тих кредита. Рецимо, на страни 50 камате које стижу на наплату су 278.472,00 
еура, на износ од 15.000.000,00 евра, то је ове године. Како ће бити следеће, пошто се 
каматне стопе мењају и пошто се мењају на основу инфлација и других фактора и рате, то 
ћемо још да видимо, али идеја да се ситуација промени мало или ни толико не постоји, и 
стално у овим извештајима гледамо отплате кредита, тих је кредита све више, сви се овде 
трудимо да разумемо колико ће тих кредита на крају бити. Ја сам и као одборничко 
питање поставила колико има у овом моменту јавних комуналних предузећа са кредитима 
и нисам добила одговор, тако да, нећу вероватно ни сада добити, ја ћу исто питање 
поставити, постоји ли неко јавно комунално предузеће које у последње три године није 
дигло неки дугорочни кредит. Дугорочно значи да ће да се отплаћује годинама, ја знам да 
многи, било је власти и пре ове који су мислили да никад неће сићи са власти и да увек ће 
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они да буду ту и да ће се увек они питати, али дугорочно значи да ви за године унапред 
неко предузеће уваљујете у дугове и за године унапред га уваљујете у кредите. Смрт 
фашизму слобода народу. Ми ћемо увек гласати, ми увек гласамо да директори добију 
реч, то можете....“ 
 
  Божидар Протић, заменик  председника Одборничке групе “Социјалистичка 
партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: „У нашој кући, ова говорница ми је 
нешто позната. Надам се да ме нећете сметнути па да почнем да говорим како сам 
навикао овде. Поштовано председништво, даме и господо, другарице и другови, сестро и 
брате, али пре свега поштовани моји суграђани, буџет је тема о којој сви имамо нешто да 
кажемо или бар да помислимо, или бар да размишљамо, али овај буџет се највише тиче 
грађана. Ви сте моји суграђани највише заинтересовани, да видите како ми овде трошимо 
ваш новац, то су ваше паре. Добро, ваше су и потребе, а ми смо ту само да их 
распоредимо на адекватан начин, на пре свега ваше задовољство. Да ли можемо боље, 
увек може бити боље, да ли можемо другачије, можемо и другачије, ајде да видимо са 
великом пажњом да проучавамо, јер ово је резултат рада јавног сектора, свих запослених 
у управи, у јавним предузећима и свих оних који се на неки начин наслањају на буџет. 
Похвално је што је буџет пуњен са 99,9%, значи успели смо да наплатимо од грађана све 
оно што смо планирали. Нама је обично проблем потрошња. Имамо највећи буџет у 
историји Новог Сада, по приходима, али имамо и мало веће, највеће трошкове у историји. 
Цене су увек проблем, ми увек имамо планове за рад шта треба да урадимо које се 
базирају на потребама, на жељама, на интересима грађана, али увек лимитирајући фактор 
су трошкови. Ја по ко зна који пут говорим о рационализацији, о штедњи, најодговорнији 
људи ове државе говоре да ће идућа година бити јако тешка за све, не само приходна 
страна, пре свега расходна страна. Да ли ћемо успети да обезбедимо функционисање 
јавног сектора на адекватан начин у складу са потребама грађана. Неких пројеката ћемо 
морати да се одрекнемо, сетите се само Атлетске дворане, сетите се раста трошкова ове 
године, са 300 на 600.000.000,00 динара, једноставно грађани од нас очекују да будемо 
добри домаћини, да одаберемо приоритете. Нема много простора за подизање прихода, 
порез на имовину можемо врло селективно повећавати, биће наравно већи приходи идуће 
године, пре свега поврат ПДВ-а и свега осталог јер су порасле цене и самим тим и сума 
ПДВ-а ће бити већа. Али не у оној мери колико су порасли трошкови, тога морамо бити 
свесни, то треба рећи грађанима, уважавамо све ваше потребе, све ваше интересе, све 
ваше жеље, али морамо бити рационални. Буџет од 39.000.000.000,00 динара је као што 
сам већ рекао 99,7% приходна страна је остварена, потрошили смо, односно утрошили 
22.000.000.000,00 динара, значи 57% од целог годишњег плана, односно 75% од плана за 
првих девет месеци, што је у реду, толико се могло. Обавили смо, пре свега мислим на 
јавни сектор, заиста велики посао у врло сложеним условима, да ли је могло да се нешто 
уради благовременије и у неком другом временском периоду, вероватно је могло, али је у 
свему морамо бити задовољни, урађен је заиста велики посао у складу са нашим 
могућностима. Човек врло често осети потребу да се извињава, мислим да је то грађански 
и новосадски извините се, некад се извињавамо када смо криви, некад се извињавамо када 
нисмо криви. Ради се о овом другом случају, ја сада желим да се извиним мојим 
суграђанима, сви они који су имали одређене проблеме у саобраћају протеклих месеци, 
који су били затечени у гужвама, који су каснили, али верујте, поштовани суграђани, то је 
била неминовност. И мислим да треба да објаснимо мало грађанима како је до тога 

https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
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дошло. И ја сам био у гужви и ви сте били у гужвама и вероватно смо били незадовљни, 
али морамо бити објективни. Тек ребалансом у јуну је прибављено нових 800.000.000,00 
динара за путну привреду са већ средствима која су раније обезбеђена то је око 
2.200.000.000,00 динара, врло велика средства, које је требало утрошити на рационалан 
начин. Веома је тешко за изузетно кратак период направити план да сви буду задовољни, 
да што мање ометамо саобраћај, тешко је наћи извођаче за врло кратак период и 
спровести поступак јавних набавки. Дакле фактор време је заиста био одлучујући. Шта 
смо могли да урадимо – да ли да прокоцкамо шансу или урадимо оно за чега смо добили 
новац, јер уколико то не би урадили ми би крајем године морали да вратимо паре у буџет, 
значи да ли да прокоцкамо ту шансу или да дамо да прокоцка Покрајина, пардон, утроши 
Покрајина за неке друге намене, али мислим да је задовољство наших суграђана који 
после тих тешкоћа поново возе по врло квалитетним саобраћајницама и то треба 
признати. Врло су квалитетно урађене, да ли нам треба још новца треба нам зашто су баш 
те улице рађене, па то су најфреквентније улице које се највише раубују. Дакле, 
поштовани моји суграђшани, ја вам се још једном извињавам због тих ваших тешкоћа, али 
верујте то је била неминовност. Ја се надам да ћемо у неком будућем периоду имати још 
довољно средстава да наставимо овим темпом, да оспособљавамо и ревитализујемо наше 
саобраћајнице онолико колико будемо имали средстава. У погледу буџета, ја мислим да 
можемо бити задовољни процентом остварења и расходном страном, нажалост капиталне 
инвестиције су са 58% остварене, текући расходи са 81%, али морате разумети да се код 
капиталних трошкова радови одвијају, а плаћање долази касније. Увек је тај трећи квартал 
био проблематичан, у четвртом кварталу се то ипак доведе у неку нормалу, јер се плати 
све оно што је урађено у текућој години. Дакле, још једном захваљујем се јавном сектору 
мислим да је успешно обавио посао за овај период.“  
 
 Милорад Мирчић: „Па, ево пре свега јасно је да када се гледају номиналне 
вредности у овом извештају, деветомесечном извештају оне показују већа средства која су 
остварена у односу на прошлу годину. Исто тако и када је у питању и приходна и 
расходна страна показује се већи пласман средстава, међутим сви ми то знамо да реално 
није то баш тако када су у питању реалне вредности мора се узети у обзир да је фактор 
инфлација одиграо своју улогу, али није то нешто на шта може да утиче не само локална 
власт, не може ни републички ниво власти да утиче на то, инфлација је нешто што је 
неминовност и наметнуто је, што би рекли, радо би то употребили тај израз, увезена је 
добрим делом, односно највећим делом. Али оно што је веома интересантно то је да ми 
имамо периодично извештаје и о раду јавних и јавних комуналних предузећа и када 
погледате те извештаје ретко ћете наћи у било ком јавном предузећу да има неких 
великих проблема. Када кажем ретко не изузимам стварно оне где су реални проблеми 
наслеђени, дуго дуго година се провлаче ти проблеми, али сви ти извештаји базирају се на 
томе да је веома успешно, да су спроведене те капиталне инвестиције, да у наредном 
периоду како би рекли много ће бити боље, много светлије него што је било у прошлости 
и сада не одуговлачим него једноставно просто речено када видим овај извештај 
извршења буџета видимо нешто интересантно. Узећу само пример једног јавног 
комуналног предузећа то је „Водовод и канализација“. Када, не само прочитате, него када 
чујете оне који представљају и политички и на сваки други начин то јавно предузеће, 
човек не може да се отме утиску да је ту све сјајно и бајно, да је захваљујући кадровској 
политици, која је пре свега проистекла из учешћа Лиге социјалдемократа Војводине, Нови 



23 
 
Сад успео да препороди тај систем и водоводну и канализациону мрежу у Новом Саду. А 
овде у овом извештају, осим ових капиталних дотација, односно капиталних инвестиција, 
које се реализују из буџета, из средстава буџета Града, имате нешто што је интересантно 
чак и из буџетских резерви издвајана су средства за потребе Јавно комуналног предузећа 
„Водовода и канализације“ и то за посебне намене. Уговори, ја мислим да су о делу, 
немојте ме држати за реч колико се сећам, године чине своје, нисам ја баш сигуран да све 
баш тако стоји, али веома интересантно, средства резерве, буџетска средства резерве се 
користе у веома, веома специфичним условима и они су јако, јако ретки морају да постоје 
веома велики  разлози да се та средства из буџетских резерви определе јавним 
предузећима. А овде имамо и поред успешности и сјајних резултата које остварује Јавно 
комунално предузеће „Водовод и канализација“, имамо у деветомесечном извештају да се 
из буџетских резерви издвајали средства да би се финансирале неке посебне потребе 
Јавно комуналног предузећа „Водовода и канализације“ . Ту не постоји логика како би то 
народ рекао, ако лаже коза, не лаже рог. Очигледно, ја разумем и ми српски радикали то 
схватамо, да добрим делом сте куповали ту љубав коалиционог партнера, али тај проблем 
се појављује и у другим јавним предузећима. Како ћете ту љубав да купите, како ћете та 
средства која сте определили или која сте дали Јавно комуналном предузећу „Водоводу и 
канализацији“,  како ћете да правдате пред директорима јавних предузећа, јавних 
комуналних предузећа где су на челу људи из Српске напредне странке и Социјалистичке 
партије Србије. Како то да правдате, е то је оно што интересује грађане Града Новог 
Сада.“ 
 
 Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Ми из Нове демократске странке Србије ћемо 
гласати против усвајања овог извештаја о реализацији буџета и ја ћу сад пробати да 
објасним наше виђење шта се тренутно дешава у комуналном сектору и наше страхове за 
оно што ће се десити у будућности. Ми смо можда први критикујући усвајањем буџета 
сигнализирали да је у нашој земљи, а и шире, присутна једна озбиљна инфлација и да те 
похвале о самом апсолутном износу буџета нису баш тако тачне, јер се узима само 
апсолутна вредност, а не стварна вредност самог буџета. Нажалост, још увек се не види 
никакав крај тој будућој инфлацији и ми би морали да почнемо да се спремамо и да 
једноставно узмемо то у обзир како би грађанима Новог Сада обезбедили све оне услуге 
које су њима потребне, а које за њих Град Нови Сад спроводи. У том смислу ми сматрамо 
да се не види ни из програма пословања, али ни из извештаја да је Град нешто могао и да 
је до сад предузео по том питању. Оно што нас заправо највише секира јесте будућност 
самих предузећа, комуналних предузећа у следећој и оној тамо години. Пошто од јануара 
следеће године сва јавна и јавно комунална предузећа ће морати да ускладе личне дохотке 
својих запослених са одлуком Владе, али и са колективним уговором који је постигнут у 
Граду Новом Саду. Имајући то у виду, то су једноставно средства која изазивају велики 
страх за будућност комуналног сектора у Новом Саду. И сада већ видимо да се неке 
одлуке предлажу, односно да се предузимају одређене ствари како би се предупредиле 
последице које ћемо имати следеће, оне тамо, а нажалост претпостављам и годинама 
после тога. Комунална предузећа већ сада нису у стању да покривају своје трошкове и ми 
видимо да велики број предузећа узима кредите. Ја се плашим да ћемо током следеће 
године бити осуђени да ће већина наших комуналних предузећа бити принуђена да узме 
кредите и да ће једноставно на такав начин морати да покушају да трошкове које имају 
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превазиђу. Дргуи начин је оно што се до сада радило и што је у огромној мери било 
присутно код Јавног градског саобраћајног предузећа, а то су субвенције. Ако предузећа 
не буду узимала кредите мораће да добију субвенције од Града како би остала у некаквом 
функционалном стању, а грађани Новог Сада добијали услугу која им је загарантована. 
Трећи начин, који је апсолутно непопуларан, али и њега морамо да размотримо, јесте 
повећање цена комуналних услуга. Ако је све поскупело и ако постоји инфлација, шта се 
дешава са ценама комуналнх услуга? Оне остају исте. Ми на такав начин предузећа у 
Граду гурамо у губитак, а ако се повећају цене услуга у комуналном сектору, ми ћемо 
додатно убрзати спиралу инфлације, која у овом тренутку се можда на један такав  начин 
успорава. У том смислу ми упућујемо критику и једноставно не видимо да градска 
администрација било шта предузима у том правцу, него се препушта стихијски да сва 
предузећа се сналазе како знају. Па, имамо ситуацију код Јавног градског саобраћајног 
предузећа, које добија субвенције које су оно значајан део буџета, можда најзначајнија 
ставка у буџету, а са друге стране имамо предузећа којима се отписује добит, онда имамп 
предузећа која узимају кредите, предузећа која су здрава, која функционишу, њима се не 
помаже, и једноставно све то укупно делује као једна стихија и као непланско управљање 
у комуналном сектору. У том смислу ми изражавамо бојазан и тражимо да се нешто 
плански предузме и да градска администрација објасни и нама овде у Скупштини Града, а 
и грађанима Новог Сада шта ће се заправо дешавати следеће године, имајући све ове 
улазне податке у обзир. Што се тиче, морам само кратко, претходне дискусије у вези  са 
саобраћајним колапсом, такође у овом извештају видимо да је једна од најзначајнијих 
ставки у буџету Града помоћ Градском саобраћајном предузећу, али и организацији и 
уређење саобраћаја у Граду Новом Саду. Мени је драго да је господин члан Градског већа 
задужен за саобраћај данас присутан и надам се да ће почети да се више интересује и бави 
послом организације саобраћаја у Граду Новом Саду, јер стварно, имајућу у виду догађаје 
у претходном перидоу, нарочито у последњих две недеље, стање саобраћаја у Граду 
Новом Саду је алармантно. И ми на то из Демократске странке Србије – Нове демократске 
странке Србије указујемо већ последњих пет година и инсистирамо да нешто мора да се 
предузме. У том смислу, огромна количина новца која се даје Јавном градском 
саобраћајном предузећу се не користи на адекватан начин. Ми само одржавамо тог 
болесника на апаратима, а грађани не добијају никакву наду и перспективу да ће једног 
дана имати сређено решење. Овај огроман пораст моторизације у Граду Новом Саду, а то 
значи повећање броја аутомобила, повећање извора саобраћаја, са једне стране 
станоградњом и потреба у центру Града на другој страни, доводи до потпуног колапса у 
саобраћају у Новом Саду и ми то једино можемо подизањем ефикасности Градског 
саобраћајног предузећа да спречимо у будућности. Ми ништа не радимо ни са оним што 
већ имамо, значи Градско саобраћајно предузеће не мотивише грађане Новог Сада да 
користе саобраћај, јер једино ако уђу у аутобус оставиће аутомобил код куће и неће бити 
гужве на улицама. Они кажу грађани ми смо заглављени у саобраћају, не они нису 
заглављени у саобраћају они су саобраћај и када све то имамо у виду просто је 
бесмислено колико субвенција ми дајемо, а да не добијамо никакве резултате од стране 
унапређења функционисања градског саобраћаја у Новом Саду. У том смислу, ми смо 
подржали одлуку финог подешавања са променом зоне и са повећањем цена у екстра зони 
Јавно комуналног предузећа „Паркинг сервиса“, јер то је интегрално решење, као што 
гласамо увек против повећања спратности у зонама које су изузетно насељене и где се 
повећава моторизација и притисак на инфраструктуру, али у овом случају, као и у 
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случајевима који су слични, ми наравно не можемо да подржимо овај извештај о 
реализацији буџета, а и изражавамо велику забринутост за функционисање комуналног 
сектора у наредним годинама.“ 
 
 Ђула Киш, председник Одборничке групе „Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor 
István – Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор“: „Одборничка група Савез 
војвођанских Мађара Пастор Иштван подржаће Извештај о извршењу буџета Града Новог 
Сада у периоду од 1. јануара до 30. септембра 2022. године. Видимо да је приходна страна 
у реду, остварује се оно што је планирано, мада у оваквим тешким ситуацијама као што се 
налази цео свет, ал могу рећи само цела Европа, изузетно тешко је планирати унапред. Из 
дана у дан се нешто мења, расте инфлација тако и у нашем Граду, у нашој земљи, а тиме 
нисмо једини кажем вам то је опште стање у свету. Расходна страна је исто у реду како 
смо и мало пре од неких одборника чули да се остварују када се остварују капиталне 
инвестиције то се до краја године нивелира зато што прво се нешто одради, даје се 
авансно, један део средстава, па се на крају подвуче и исплаћује. Ја бих чак рекао и додао 
да као и у сваком домаћинству, у породици, планирамо и до краја године нормално неће 
се све остварити увек зато што на то планирање утиче много фактора. Један од фактора, 
то знамо сви, су цене енергената. Ја бих само у овом случају похвалио руководство наше 
државе које је на време увидела да ће бити проблема у снабдевању енергентима целе 
земље, говорим о Србији, и на време смо изградили онај ток који долази директно из 
Турске преко Бугарске и нормално наставља у Мађарску. А то све не би се остварило да 
немамо одличне односе између наших земаља и видимо где немамо пријатељске односе 
нажалост чак ни енергенти не могу да пролазе. Са наше стране ми не страхујемо да ће 
способни директори комуналних предузећа, способно руководство Града Новог Сада, 
увек пронаћи правилне одговоре на постављена питања, на постављене несвакидашње 
услове у којима мора и Град Нови Сад да се сналази и ја сам кренуо од енергената, а 
знамо сви да у било који производ један значајни део трошкова улази цена енергената. 
Ако смо са енергентима у реду, онда нам остаје само даље да радимо како треба и како 
приличи да водимо овај град како смо и до сад радили. Буџет се пуни, сваке године имамо 
стабилан и растући буџет Града Новог Сада и то ћу увек, када говоримо о буџету,  
нагласити, јер неки можда не знају о чему говоримо и не знају тежину ових речи. У 
Новом Саду се граде паркинзи, можемо рећи у центру и у неком даљем периоду ће бити 
изван центра, ужег центра Града Новог Сада, у Новом Саду се граде школе, домови 
здравља, мостови, бициклистичке стазе, обданишта, шири се водоводна и канализациона 
мрежа, долазе нове фабрике. Ја мислим да је околина и ужи центар исто тако заступљен у 
развоју, тако да страхујући и плашећи можда неке грађане који немају праву информацију 
о руковођењу Града Новог Сада је можда, с једне стране, могу у најблаже речено да 
формулишем, да је то несвакидашње и да је неозбиљно. Руководство Града је и у 
досадашњем периоду доказало да добро води Град Нови Сад и очекујем да и ако у 
следећој години буде још доста изазова, доста питања, да ће одговорити правилним 
одговорима.“ 
 
 Адријана Месаровић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Осврнућу се само на неколико претходних говорника у вези са извршењем 
градског буџета за период 01.01.-30.09.2022. године. Већа текућа потрошња очекивано и 
природно увек је и била у односу на капиталну и ми заиста тежимо томе да капитална 
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потрошња чини минимум трећину, а сад смо скоро близу 40% да капитална потрошња 
чини удео у укупној потрошњи, јавној потрошњи, односно потрошњи средстава из буџета 
Града. Оно што је важно истаћи и то увек понављам и понављаћу преко 16.000.000.000,00 
динара опредељено за, односно утрошено на име текуће потрошње, 2.200.000.000,00 
динара, на име путне привреде које немају карактер петице, односно капиталне четворке 
и не књижи се на тај начин, сложићете се верујем, односно сагласни ћете верујем бити сви 
да је то капитално улагање у реконструкцију и санацију наших саобраћајница, значи 
2.200.000.000,00 динара у оквиру структуре приказане текуће потрошње, чини само путна 
привреда, и заиста то морамо напоменути да у сваком могућем облику тај део може 
припадати капиталној потрошњи. Стално спомињемо и коментаришемо део изражавања 
укупне капиталне потрошње, испада као да ми представљамо нешто нереално у 
извештају. Више пута сам се осврнула на то, обавили смо чак и додатне консултације са 
Државном ревизорском институцијом, имајући у виду да увек и на сваки могући начин 
похвали извештавање Града Новог Сада, како Скупштине, грађана, у било ком облику и у 
било ком смислу и ми заиста радимо сходно Закону о буџетском систему, сходно контном 
оквиру, номенклатуре, апсолутно се примењују сви могући стандарди и позитивни 
прописи и у том смислу покушавам упорно да демистификујем више тај део образложења 
у буџету који је апсолутно исправан и у складу са Законом, а то је приказ петице и 
капиталне четворке, односно петице у оквиру контног плана, која представља, јел, 
директно финансирање преко директних корисника на име издатака за нефинансијску 
имовину и тај део капиталне четворке који представља расходе којима се финансирају 
трошкови који имају капитални карактер. Петица и капитална четворка, у сваком могућем 
смислу, означавају укупну капиталну потрошњу једне јединице локалне самоуправе која 
послује, односно поштује Закон о буџетском систему и контни оквир у Републици Србији. 
И молим вас да покушамо да тумачимо оно што смо изнели и у Извештају о извршењу и у 
Одлуци о буџету, касније у завршном рачуну да је капитална потрошња апсолутно 
приказана у складу са  Законом и свим прописима. Значи, она се не карика, извињавам се 
што ћу су се слободно изразити, она је апсолутно приказана на један објективан начин. 
Капиталне субвенције, које су приказане на страни 21., неко од говорника је то 
коментарисао и каже капиталне донације организацијама за обавезно социјално 
осигурање, да, по контном оквиру, сходно позитивним прописима, Град Нови Сад у 
оквиру свог буџета претходне године сасвим јавно, транспарентно је определио 
капиталну субвенцију Дому здравља „Нови Сад“ за опремање одређених објеката Дома 
здравља то се књижи на тај конто и припада укупној капиталној потрошњи и то је овде 
исказано и приказано, не видим апсолутно ту никакав проблем. Инвестиције, апсолутно 
присутно и доминантно да у последњем кварталу те инвестиције буду да кажем са далеко 
вишим степеном реализације и далеко боље у односу на прва три квартала у години, 
додатно ове године и претходне да кажем две године, али ове године далеко израженије 
проблем са увозом, поготово цевног материјала, који се увози из европских земаља 
значајни проблеми са којима смо се сусрели приликом реализације инвестиција и то је 
негде успорило да кажем, како реализацију, тако и само плаћање које је одраз ове јавне 
потрошње и то се прилично да кажем поправило у данима након 30.09. највише негде од 
средине октобра месеца и ја ћу ево истаћи и податке са данашњим даном. Приходовна 
страна буџета остварена у висини од 86,8%, расходовна у односу на план за годину, а 
расходовна страна 69,36% на данашњи дан. Расходи се у све већем проценту остварују, 
сваким даном све више кажем значајни проблеми са увозом материјала, посебно истичем 
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цевни материјал. Што се тиче опредељивања средстава за капиталне дотације јавно 
комуналним предузећима из текуће буџетске резерве у износу од 7.000.000,00 динара  
средства су опредељена за Јавно комунално предузеће „Водовод и канализацију“ услед 
великог пораста цена цевног материјала, а за инвестицију за реализацију инвестиције 
измештање подземне инфраструктуре за изградњу гаража у улици Модене које је било 
неопходно у одређеном року када смо измештали комплетну инфраструктуру, како би се 
обезбедио простор за изградњу гараже 7.000.000,00 динара, додатно опредељено имајући 
у виду да је дошло заиста на глобалном тржишту до великог пораста цена цевног 
материјала и с тим у вези у односу на претходну годину како смо определили средства у 
односу пројектно-техничку документацију морали смо да определимо та средства и то 
апсолутно пише, ви знате да се текућа буџетска резерва и решење којим се одобрава 
објављује у „Службеном листу Града Новог Сада“ и то је један транспарентан и слажем се 
да се текућа буџетска резерва заиста изнимно опредељује само у одређеним ситуацијама 
када је то нужно потребно. За ово заиста и лично сматрам да је било веома нужно, јер би 
то апсолутно закочило реализацију инвестиција изградње гараже у улици Модене. Зашто 
се у одређеном облику да кажем форсира и зашто је доминантнија у укупној капиталној 
потрошњи, капитална потрошња преко јавних комуналних предузећа, апсолутно 
транспарентно, о томе сам више причала, јавна комунална предузећа подлежу поврату 
ПДВ-а и с тим у вези, у односу на инвестиције, које се реализују преко Града Новог Сада, 
ја ћу сад заиста онако колоквијално рећи 20% јефтиније имајућу и виду да јавна 
комунална предузећа да су они у систему ПДВ-а и да то њима представља одбитну 
ставку, где користе касније јел као одбитак и да апсолутно имамо интерес и да тиме 
фактички штедимо јавна средства када реализујемо инвестицију преко јавних комуналних 
предузећа, односно када преко обвезника ПДВ-а ту одбитну ставку искористимо, имајући 
у виду да Град Нови Сад преко својих корисника, градећи објекте јавне намене сходно 
Закону о ПДВ-у, не може ту одбитну ставку да користи. И апсолутно ћемо и у будућности 
форсирати да јавна комунална предузећа реализују инвестиције у што већем обиму оно 
где ресорно и могу и да реализују поготово Јавно комунално предузеће „Водовод и 
канализација“ за изградњу водоводне и канализационе мреже. Што се тиче цене извора 
средстава, узимања кредита, пласирања средстава на орочавање, ја сам поносна на 
чињеницу да на данашњи дан позитивна разлика између средстава које је Град 
приходовао на орочена средства и средстава које је платио на укупне камате, под чиме 
подразумевам муниципалне обвезнице које су узете по камати од 6,25% пре више од 10 
година и кредита, односно зајма према ЕИБ-у на данашњи дан само позитивна разлика у 
корист Града износи 158.000.000,00 динара и докле год ова градска власт прати цену 
извора на адекватан начин и докле год остварује оволику позитивну разлику што, 
признаћете, представља вероватно у природи половину једног вртића, односно довољно 
средстава за изградњу половину једног вртића, ја ћу бити поносна на структуру ових 
извора на начин како их користимо. Било је коментара што се тиче управљања 
саобраћајем, ја бих истакла само, иако то није тема, односно не представља део ове тачке 
дневног реда, али ћу само кратко прокоментарисати да ГСП није једини фактор и чинилац 
у оквиру управљања саобраћаја, зато и градимо мост у продужетку Булевара Европе, зато 
градимо мост у оквиру Фрушкогорског коридора, зато чинимо многе друге ствари које ће 
утицати на укупан квалитет управљања саобраћајем, свакако ГСП, не бих се сложила са 
једним од претходних говорника који је рекао да грађани не добијају никакву наду или 
добијају и Градско саобраћајно предузеће је ту да обавља посао јавног превозника, да им 
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аквалитетно превозно средство, односно квалитетне аутобусе, ми смо преко 140 аутобуса 
купили, последњих година најинтензивније преко 100 аутобуса априла следеће године 
нам стиже 10 електричних аутобуса, чиме ћемо додатно освежити возни парк и поносни 
смо на чињеницу што нисмо дирали ценовник и што је за наше ђаке и студенте остала 
цена карте 5.000,00 динара и мислим да грађани таквом активношћу Града Новог Сада и 
опредељивањем средстава из буџета Града директно утичући на њихов кућни буџет, 
добијају наду и позитивне реакције свакако добијамо и ми од стране њих.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о извршењу буџета Града Новог Сада у периоду од 1. јануара до 30. 
септембра 2022. године . 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела   

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о извршењу буџета Града Новог 

Сада у периоду од 1. јануара до 30. септембра 2022. године. 
 

Ад. број: 352-1/2022-420-I 
10. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД  
ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог Одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала  да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога,  председница Скупштине  је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о Програму инвестиционих активности и услуга из делатности Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су четири одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ И 
УСЛУГА ИЗ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ 

НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број: 34-7187/2022-I 
               352-3/2022-318-I 
               352-3/2022-324-I 
               020-147/2022-I 
11. – 14. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА 
НОВОГ САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
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Савет за комуналне делатности и Савет за за урбанизам, пословни простор и 
стамбену подршку нису имали примедби на предлоге које су разматрали из свог 
делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала  да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
У претресу су учествовали: Бојан Радојевић, Снежана Мушицки, Здравко 

Јелушић, Бојан Вулин, Никола Урошевић и Божидар Протић. 
 
Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ - МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „ Ја нећу дуго овај пут пошто сам искористио 
прилику, када се прича о буџету и о реализацији буџета, онда можемо да ухватимо неки 
шири контекст и да кажемо неке ствари које имају један шири оквир, који је значајан и не 
сагледава се у појединачним одлукама које долазе на дневни ред. Овде сада имамо 
конкретне одлуке у вези са неколико комуналних предузећа и ја бих само поновио значи 
да ми изражавамо забринутост за функционисање тих наших комуналних предузећа у 
следећој и у оној тамо години. Овај пут бих само вам скренуо пажњу на питање 
„Новосадске топлане“  пошто смо ми на једној од претходних седница имали по нама 
врло значајну одлуку и ми смо из Нове демократске странке Србије о томе дискутовали и 
рекли смо наше мишљење, а то је питање отписа, односно одрицања Града од добити коју 
је остварила „Новосадска топлана“. Ми смо тада донели одлуку да од 183.000.000,00 
добити које је остварила „Новосадска топлана“ свега један, исправићете ме или 
2.000.000,00 буду уплаћена у буџет Града, док је 182.000.000,00 јел тако остало на рачуну 
„Новосадске топлане“. Сада видимо да даље користимо средства буџетска, односно Града 
Новог Сада за припрему Топлане за коришћење других енергената у случају повећања 
кризе у оваквом глобалном оквиру, који тренутно имамо тог рата на Истоку Европе. Ја 
сам тада поставио питање зашто не сачекамо, јел тако, моменат када се буду куповали 
енергенти, па онда Град Нови Сад помогне Топлани да набави енергенте ако за тим буде 
било потребе. Зашто ми унапред дајемо новац, односно одричемо се добити коју је 
Топлана остварила и који би требало, јел тако, по правилу да уплаћује у буџет Града 
Новог Сада, него одмах, јел тако, дајемо тих 182.000.000,00 динара, 180.000.000,00 
Топлани да се она унапред спреми. Е, сад ја бих молио, пошто ту је директор, интересује 
ме да ли је тај новац искоришћен, шта сте купили за тај новац, колико сте гаса успели да 
резервишете и по којим ценама, које су цене биле тада, које су сада и колико сте, ако сте 
уопште остварили неку корист за Топлану, а молим бих вас, ако се наравно Скупштина 
одлучи да вам додели реч, ми из Нове демократске странке Србије ћемо гласати да 
добијете реч наравно, да нам образложите колико дуго ће моћи та количина мазута која ће 
се набавити да обезбеди сигурност у ствари требало би по мени да образложите целу ту 
ситуацију како би грађани Новог Сада осећали сигурност током следеће зиме. Ето 
толико.“ 
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Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ 

ШЕШЕЉ-СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „На претходној седници ја сам имала 
дијалог са чланом Градског већа за комуналне послове господином Јелушићем и тада сам 
ја изнела примедбу да „Чистоћа“ може да затражи из буџета, да не мора да се труди, да ће 
одмах да добије новце и онда је мени господин Јелушић реплицирао, да тако кажем, и 
рекао да то није случај, да се то не дешава и ево нас, седницу после, тражи „Чистоћа“ 
56.000.000,00 и ми сад дајемо јел пошто дамо увек, ајде да дамо и сада, нема везе. 
Наравно да постоји потреба, ја сам и онда рекла да не разумем зашто можемо да 
дозволимо да друга смена камиона за одвожење смећа почиње у шест поподне, а не када 
јој је време, зашто не раде ти камиони, зашто нису сервисирани, зашто је стање у 
предузећу толико лоше, а онда молим вас.“ 
 

Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да не добацују. 
 

Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ-СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Па ви се јавите колега Ласица па кажите 
шта имате, ово је колико ја схватам моје време за расправу. Ако може. Дакле, 
неопходност и основни разлог набавке два камиона је константно повећање обима посла у 
области управљања отпадом и постојеће стање возног парка у предузећу. Дакле, и они 
кажу да је возни парк у лошем стању, а оно што, на шта нисам добила одговор ни 
претходни пут, а вероватно неће га бити ни сада, је због чега је тај возни парк у таквом 
стању, ако већ они могу да захвате из буџета када год им падне напамет. И молим вас на 
страни 6. поново набавка булдозера, па јел могуће да  није нико могао да нађе на 
тастатури то слово ж и да се исправи у материјалу. Ја не могу да верујем да таква ствар не 
може, ја разумем копи пејст све разумем, али ваљда тамо неко ради нешто, не иду само на 
посао да добију плате, да се тамо учипују и да изађу. Што се тиче „Паркинг сервиса“, то 
је следећа тачка дневног реда, дакле „Паркинг сервис“ каже у реферату да планира да се 
кредитно задужи узимањем овердрафт кредита, чиме ће обезбедити ликвидност у 
пословању предузећа у случају одлагања рокова измирених новчаних обавеза од стране 
телекомуникационих оператера. Па онда „Новосадска топлана“, ја само илуструјем како 
нам супер иде. У табели приказ планираних и реализованих индикатора, у колони 
кредитно задужење са гаранцијом државе, на позицији субвенције, планира средства од 
500.000.000,00 динара и на позицији укупно приходи из буџета средства 500.000.000,00 
динара. Дакле, планирају да се задуже 500.000.000,00 и да добију из буџета 500.000.000,00 
ако сам ја то добро разумела јел тако. И то све иде поново у прилог оној мојој реченици 
од тачке дневног реда када је Извештај о извршењу буџета био на дневном реду, да не иде 
нама тако супер као што се тврди и да се дижу кредити за јавна комунална предузећа за 
ликвидност, а не за неке велике инвестиције и не за нешто што ће бити капитално 
одрађено у Граду и нешто што ће остати наредним нараштајима чиме ћемо се хвалити. 
Дакле, ако систем не ради, онда га треба мењати, ако у систему нешто не функционише, 
онда треба наћи тај точак који не функционише. Ја сам овде сада у овом материјалу, 
нисам хтела да замарам одборнике, да читам цифре јел, пронашла разне ствари, које када 
узмете дигитрон па саберете на пример у „Новосадској топлани“ код њих је два и два 
шест и по. Ја бих волела да ми се каже како је то могуће да не могу да саберу две цифре и 
да добију исти резултат, али вероватно нема ко ни тамо да прочита шта је неко написао. 
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Онда још једна ствар која ме мучи у овом, не да ме мучи, него просто „Новосадска 
топлана“ ми је занимљиво предузеће било у вези са овим материјалом, накнаде члановима 
Надзорног одбора, испадне да члан Надзорног одбора у Топлани по једном заседању, 
односно по једном уласку у фирму, човек добије 25.000,00 динара, ја сматрам да је то 
једна од бољих функција, која може неком да се додели. Једна од бољих ствари која 
неком може да се деси. Дођу у предузеће, не види шта пише пошто је два плус два шест и 
по, не зна шта ту пише, добије 25.000,00 динара кад год уђе у предузеће. Ја мислим да 
тако нешто не постоји, осим за чланове Надзорног одбора. И оно што је још за мене једна 
од занимљивости према посебном колективном уговору из марта 2022. године, утврђена 
је основна зарада запосленог и сад мене занима да ли је у тај посебан колективни уговор, 
мислим ја одговор знам, али бих волела да ми каже неко из  Топлане, узет у обзир и онај 
човек који је запослен по уговору о делу или по уговору о ауторству, пошто сам чула да 
није и пошто сам чула да се то повећава како коме затреба. Дакле, ја ћу се поново за 
следећу обједињену расправу јавити на неке, за неке нејасноће, али ето ово су основне 
примедбе због којих нећемо ми из Одборничке групе Српске радикалне странке подржати 
решења, одлуке о изменама програма пословања ових јавних предузећа.“  
 

Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Морао сам се јавити, прво ћу одговорити госпођи Мушицки по питању овог што је 
везано за „Чистоћу“. Наиме, од ових 56.000.000,00 динара која се усмеравају за куповину 
два камиона смо добили од Покрајинске Владе. Према томе, средства су већ у буџету 
наменски за ту позицију и практично, то се могло видети из материјала, и ја знам да се 
госпођа Мушицки адекватно спрема, вероватно није ни успела да види то, тако да не 
можемо замерити, али ево ја вас молим још једном има у материјалима ово је значи 
донација морам вама пошто разговарате у међувремену, ја покушавам да вам одговорим, 
значи ово су средства Покрајинске Владе наменски за те, у ту сврху да се купе два 
камиона за градско предузеће „Чистоћа“ тако да су средства добијена, трансферисана из 
покрајинске владе у буџет Града и ово нису средства директна средства буџета Града 
Новог Сада него пренета средства са виших органа власти за набавку два камиона. Ја нећу 
улазити у то, наравно, ми смо као и све локалне самоуправе тражили одређена средства, 
наменски смо добили средства за то и не би око тога даље да расправља, једноставно то је 
ствар техничког питања. Што се тиче господина Радојевића знате и ми смо забринути, 
пошто видим да сте ви забринути како ће комунални сектор да ради, верујте да је ова 
власт и више него одговорна и ми смо забринути зато што је тешко планирати, тешко је 
правити процене, наравно покушавамо да их направимо, али су импути такви варијабилни 
да је стварно тешко јер знамо да ће нас и овако и онако увек опозиција прозивати да 
нешто нисмо тачно рачунали, али у овим ајде да кажем неким вртложним временима на 
некој светској сцени сви морамо бити забринути и сви се морамо трудити да грађанима 
нашег града омогућимо да имају комунални сектор у највишем могућем нивоу извршења 
комуналних услуга. Колико у томе успевамо, па извините грађани ће о томе да одлуче и 
грађани ће то да процене већ на изборима који ће бити релативно брзо. Ви сте 
напоменули мислим даје и госпођа Мушицки по питању ових средстава од 500.000.000,00 
динара за „Новосадску топлану“ да им се дозволи задуживање кредитно задуживање, 
односно 500.000.000,00 динара такође цифра иста из буџета Града. Знате, ишло се у 
сусрет проблемима и било је тешко предвидети да кажемо ајд баш ћемо данас купити али 
вероватно ће сутра бити још скупље или сутра ће бити јефтиније, тако да се ишло на то да 



33 
 
се припреме алтернативни извори енергије за случај да се на пример заустави доток гаса 
турским током. До год тај турски ток ради реално Србија нема проблем, то је на крају 
крајева урађено на вишем нивоу власти, односно знате да је председник итекако се 
заложио да се на време око таквих ствари припремимо за све могуће солуције. Међутим, 
из разлога што нам се може десити ипак да дође до прекида дотока гаса, ишло се на то да 
се „Топлани“ обезбеди 1.000.000.000,00 динара и то на начин да иде 500.000.000,00 из 
буџета Града, а 500.000.000,00 да дозволимо задуживање самој Топлани уколико они 
процени да им је то неопходно, тако да су то ове две цифре односно да ли сте ви или неко 
други од говорника споменуо да, укупно је 1.000.000.000,00 динара набавке 
алтернативног извора енергије да се не ослонимо само на гас, него да имамо и покривање 
бар у неком много нижем нивоу али за случај да дођемо у проблем. Ево то су две 
најважније ствари које сам имао потребу да се осврнем на основу питања одборника.“ 
 
 Бојан Вулин: „Сигуран сам да сам и ја као и сви ви овде детаљно и пажљиво 
прочитали све тачке данашњег дневног реда. Ја бих се јавио на тачку Предлог решења о 
давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ за 2022. годину. Прочитао сам и видео сам све ставке, њих 
217, погледао износе, погледао ставке, ја нисам један од оних стручњака опште праксе, 
нисам неки твитерашки паметњаковић да у свему тражим длаку у јајету, да се бавим оним 
чиме иначе не знам, волим да кажем кад ме неко пита нешто да ли знаш, ја кажем не знам 
и зато ћу и сада поклонити поверење људима који су правили овај план, да њима то све 
што тамо написано заиста и треба и са надом да је то заиста урађено за бољи квалитет 
услуга „Паркинг сервиса“, паркирање Новосађана и гостију нашег града. Али, када 
дођемо до оног задуживања, онда морам да се повежем са мојим питањем одборничким 
који сам поставио на прошлој седници баш „Паркинг сервису“ и на који сам добио 
одговор на тему бесплатног паркирања на Тврђави, да, јесте на Тврђави је бесплатно 
паркирање. Питање о плановима је прескочено и онда још речено тамо се нико не паркира 
непрописно, мајке ми, то је законом забрањено. Дакле, зашто неко може да тражи у овом 
случају 30.000.000,00 а да не ради ништа више од онога што сада ради да заради тих 
30.000.000,00. Сремска страна Новог Сада је вероватно и више од једне трећине величине 
нашег града. И као што сам више пута на овој говорници рекао тамо је паркирање 
нерегулисано, а људи у Петроварадину хоће да плате станарске картице значи хоће да 
дају паре у буџет, треба да се наплати луксуз, паркирање на врх Петроварадинске тврђаве. 
Друго је питање што на пример ја мислим да можда не би требало да се паркирамо. Није 
важно. Значи постоји огроман пословни потенцијал да се развија та страна, да се зарађује, 
али и да се регулишу и проблеми који су огромни. Више пута сам рекао грешке се Нове 
Детелинаре понављамо у Петроварадину. Ми имамо популациони бунт у Петроварадину, 
структуре и становништва и оних који долазе да живе и они који долазе колима се 
потпуно променила. Нису сви људи само они који живе ту, него ту су и подстанари и сви 
долазе својим колима и све је то нормално, али зато „Паркинг сервис“ треба да обезбеди 
да се тамо то решава. Дакле, ако хоћете да се задужите, онда претходно покушајте да 
зарадите. Није тешко. Вероватно сте се и раније бавили неким послом у коме се нешто 
зарађивало, а не само позајмљивало и тражило од Града. У том смислу повезаћу се на 
први део мог излагања, ја подржавам све те тачке и подржавам то да ту што је ту 
написано, али у циљу скретања поновне пажње и градских челника и опет члана Градског 
већа, који се опет није појавио на тачки, која је директно везана за њега и изашао је не 
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знам зашто, вероватно не знам да ли га не занима, али га нема, значи скрећем, ја нећу 
гласати „за“, ни чланови Покрета социјалиста нећемо гласати „за“, него ћемо бити 
„уздржани“ да би скренули пажњу на паркирање у Петроварадину, на регулисање, на 
пропусте и на то колико Град може да добије од тога и Град и грађани и „Паркинг 
сервис“. Дакле, гласамо „уздржано“ и поново позивамо Град да се позабави у свом пуном 
капацитету и ова градска управа да се бави паркирањем у Петроварадину и да, нећу ново 
ништа рећи када кажем да мислим да би ова градска управа много боље функционисала 
да ту није Лига социјалдемократа Војводине.“ 
 

Никола Урошевић: „Јавно комунално предузеће „Паркинг сервис“ је у последње 
време изградило око 1.500 нових паркинг места, реконструисао приближно исто толико и 
самим тим је евидентно да је то предузеће које је у финансијском и у организационом 
успону. „Паркинг сервис“ тренутно нема ни један дугорочан нити било какав други 
кредит. Значи то морамо да подвучемо и да буде јасно да не постоји тренутно ни једно 
задужење „Паркинг сервиса“. Приче и неки новински наслови који сугеришу да се 
„Паркинг сервис“ задужује и да се подиже некакав кредит су апсолутно нетачне, 
злонамерне и површне. „Паркинг сервис“ је у свом годишњем  плану превентивно 
оставио могућност да оде у минус на свом текућем рачуну како би у случају кашњења 
других био у могућности да испуни све своје обавезе. Подсећам вас, „Паркинг сервис“ 
није буџетско предузеће, средства која приходује зарађује самостално и све трошкове и 
обавезе према другима, па и према својим радницима исплаћује из сопствених средстава. 
Та иста средства се планирају, али нажалост планира се и то да неки други своје обавезе 
неће извршити према „Паркинг сервис“. Из тог разлога „Паркинг сервис“ има домаћински 
приступ и однос према свом пословању и мора да остави могућност да и на овај начин 
евентуално и искључиво у случају нужде може да их измири. Такође, ајде осврнуо би се 
на излагање претходног говорника Одлуку о увођењу нових зона је питање за члана 
Градског већа и то је и даље отворено питање, ја бих замолио ето да се постави још неких 
нових додатних питања што се тога тиче како би могли да донесемо такву одлуку. 
Подржавамо такву одлуку и мислимо да треба, али питање, тачније одговор на то питање 
не дајемо ми. С друге стране „Паркинг сервис“ је био и остаће стабилно предузеће без 
бојазни да мора да се задужује, јер савесним и одговорним понашањем се опходи према 
свима са којима послује и ми се надамо да ће тако и остати.“ 
 

Божидар Протић, заменик председника Одборничке групе “Социјалистичка 
партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: „Одједном сви дискутују о „Паркинг 
сервис“, па има ли још неких других фирми. Па колеге, шарајте мало, мислим има и 
других предузећа можда која могу да се критикују, али морају имати и позитивну намеру. 
Овде се ради о овердрафт кредиту, овердрафт, тај драфт ја се сећам драфт пиво, не само 
да се сећам, обожавам га, па сам мислио можда има везе са тим, али очито да нема. Има 
ли неко од вас ко има текући рачун а да није био у минусу, да није тражио недозвољени 
минус. Ево ја нисам, мислим немам текући па због тога нисам, дакле, јесте ви нападани од 
ваше фамилије како сте распикуће, како не радите довољно, не зарађујете довољно, 
вероватно нисте, сви схватају ситуацију. У овом случају ради се о јавном предузећу које 
жели да премости дуговања других њихових дужника који неблаговремено измирују своје 
обавезе. Значи сва повика је неког који жели да плаћа своје обавезе због кривицом неког 
другог који му благовремено не плаћа. И овде ћу стати да не залазимо ко је све дужан. 

https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
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Дакле, не ради се о задуживању што неко није зарадио, него о задуживању што је неко 
зарадио то, а не може да наплати из неких разлога, који вероватно у том моменту, да ли су 
оправдани или су неоправдани, у то не бих желео да улазим. Дакле, да неко не би плаћао 
камату као или већ нека друга давања због тога што не измирују своју обавезу „Паркинг 
сервис“ прихвата да он плаћа камату због тога што неко њему не измирује обавезу. И сада 
је то проблем. Ја бих волео да и остала јавна предузећа се овако старају о својим 
обавезама, да некад можда и на своју штету изађу у сусрет пре свега својим запосленима. 
„Паркинг сервис“ није јавно предузеће које се разбацује, не добија неке велике субвенције 
и од Града, улаже своју добит у проширивање основе свога рада. Да ли ће бити у 
наредном периоду неких проблема око тога, ко зна, све поскупљује, времена се мењају, 
али о том-потом. Ајде да гледамо ову ситуацију у задњих, односно наредних месец дана, 
месец и по дана. Мислим да се овде ради о оправданом захтеву предлогу који, у форми је 
предлога, да ли ће га усвојити или не, ја бих апеловао да усвојите, долази до могућности 
узимања кредита, још нико кредит не узима. Ако буде било потребе, и ако дужници 
„Паркинг сервиса“ не буду измири своје обавезе, а већ су доспеле, тек у том случају ће по 
штету „Паркинг сервиса“  који ће морати да плати камате, „Паркинг сервис“ бити 
принуђен да та средства користи.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Паркинг сервис“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштина је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да су два одборника 
гласала „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ 

НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Новосадска топлана“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 

ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног комуналног предузећа 
„Чистоћа“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД 
ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине  је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Одлуку о изменама Програма рада Стамбене агенције Града Новог Сада за 
2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА РАДА 
СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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15. – 32. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈКП „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈКП „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2026. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022 - 
2031. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022 - 
2026. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2027. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2028. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2028. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ 
НОВИ САД ЗА ПЕРИОД ОД 2022. ГОДИНЕ ДО 2032. ГОДИНЕ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ 
НОВИ САД ЗА ПЕРИОД ОД 2022. ГОДИНЕ ДО 2026. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 
2022-2033. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 
2022-2027. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 
ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2028. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 
ЗА ПЕРИОД 2022 - 2032. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ 
ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД 
ЗА ПЕРИОД 2022 - 2028. ГОДИНЕ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
У претресу су учествовали: Бојан Радојевић, Снежана Мушицки, Божидар 

Протић и Бојан Вулин. 
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Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: ,,Доста обимно обједињена расправа и ако тако 
обимна не обухвата сва предузећа, тако да, ако неко може да одговори, претпостављам да 
ће се на некој од следећих седница наћи и средњорочни и дугорочни план за Јавно 
градско саобраћајно предузеће. О њему бих баш волео да дискутујем. Што се тиче ових 
предложених тачака пошто их има пуно, ја ћу се оријентисати само на једно предузеће и 
на два плана, а то је Јавно комунално предузеће „Водовод и канализација“. Читао сам 
материјал и видео сам да су предвиђене неке ствари које су, по нама из Нове демократске 
странке Србије, изузетно корисне за грађане и ми смо их већ хвалили. На почетку овог 
мандата, ви се сећате да смо ми инсистирали да се крене у реализацију пречистача 
отпадних вода и да Град Нови Сад уради оно што је у његовој надлежности и што је Град 
Нови Сад способан да уради. Али онда се десило оно што је стварно за сваку похвалу и ја 
сам то тада окарактерисао као добру вештину локалне власти да са републичком влашћу 
успе да обезбеди средства за изградњу пречистача отпадних вода. У оквиру тог Програма 
који се зове „Чиста Србија“. И то је стварно добро и то је увек био наш и одговор за жалбе 
у смислу да не можемо ништа да предузмемо по питању неких других тема или на пример 
по питању саобраћаја. Наше је било увек да предложимо да се крене у израду некаквих 
планова. Ја бих молио председницу да умири мало одборнике, доста су бучни.“ 

 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике за мир у сали. 
 
Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: ,,Да и по питању саобраћаја имамо у виду да постоји 
могућност да се једног дана појави неки републички програм који би нам омогућио неке 
велике пројекте као што је увођење елемената шинског саобраћаја у Граду. Тако да, у том 
смислу, овај део програма средњорочног и дугорочног „Водовода и канализације“ је 
похвалан да се рачуна на помоћ Републике Србије и ми се надамо да ће у том периоду и 
тај проблем успети да се реши, али оно на шта ми све време указујемо јесте питање 
редоследа корака који се спроводе приликом, надамо се израде тог пречистача који треба 
да буде у  Петроварадину у долини Роковог потока. Ми све време инсистирамо да се 
одмах крене са израдом делова који Град Нови Сад може да уради из сопствених 
средстава, а који би делимично решиле проблем који постоји у Граду Новом Саду. То 
није предвиђено и средњорочним и дугорочним планом и ми наравно не можемо да 
подржимо такве планове јер сматрамо да апсолутно постоји добро решење за грађане 
Новог Сада које се превасходно односи на  редослед корака у изради будућег пречистача. 
Да подсетим, значи када би се одмах направио одвод од нове црпне станице НГЦ1 код 
Жежељевог моста до локације будућег пречистача преко Жежељевог моста који је 
планиран и који је и као идејно решење већ био у оквиру плана пословања „Водовода и 
канализације“ проблем са смрадом и осталим пратећим ефектима који постоји на 
Београдском кеју, у центру Новог Сада, на изливу би био решен. Једноставно излив би се 
померио неких 5-6 километара низводно, а онда би у тренутку када би се израдио 
пречистач на лицу места се та отпадна вода пречишћавала и испуштала у Дунав  као што 
смо имали прилике данас да чујемо од члана Градског већа. Ми видимо да је овим планом 
средњорочним, а наравно и дугорочним предвиђено спајање два слива, старе црпне 
станице која постоји код, на спајању Радничке улице и кеја, са црпном станицом која је 
направљена нова код Жежељевог моста, прерађена стара, па направљена нова, јел тако, и 
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онда предвиђено је спајање и ништа се тиме заправо неће десити фундаментално боље за 
грађане Новог Сада, само уместо два излива непрерађених отпадних вода које сада имамо 
на кеју, имаћемо један излив отпадних вода на једном месту код Жежељевог моста. Тиме 
ћемо грађане у околини тог локалитета осудити на веома лоше животне услове на дужи 
временски период док не буде завршен цео пројекат. Ја вас молим да утичета на 
руководство ЈКП „Водовод и канализација“, али и да се цела градска администрација 
укључи пошто заправо ништа се не повећавају трошкови него се само редослед корака 
мења у смислу да у сваком случају потребно је да се направи спајање две црпне станице 
које тренутно имамо као два излива отпадних вода у Дунав, потребно је да се направи 
пречистач, потребно је да се купе пумпе, потребно је да се направи тај колектор између 
нове црпне станице код Жежељевог моста и пречистача у Петроварадину, али само 
редослед корака би одмах учинио нешто добро за грађане Новог Сада, нарочито за 
грађане који живе у том делу Града. Дакле, Град Нови Сад мора хитно да крене у израду 
тог колектора од већ постојеће нове црпне станице да купи пумпе, оне су већ предвиђене 
израдом тог пројекта, да направи по идејном пројекту који је већ урађен и да направи тај 
одвод и да то почне да функционише. А када се реализују средства преко пројекта „Чиста 
Србија“ онда ћемо те воде на том локалитету и прерађивати и прерађене испуштати у 
Нови Сад. У том смислу ми нећемо подржати овакав средњорочни и дугорочни план 
развоја ЈКП „Водовода и канализација“ и надам се да ће ова дискусија имати некаквог 
ефекта и да ћете узети интересе грађана Новог Сада у будуће планирање и имати их у 
виду.“ 

 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Одборничке групе 

Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: ,,У вези са овом 
обједињеном расправом ја ћу се трудити да будем кратка колико год је то могуће и 
концентрисаћу се на оно што су моје примедбе и оно што су кључна места у овим 
дугорочним и средњорочним плановима пословне стратегије и развоја јавних комуналних 
предузећа. Дакле, ово као законска обавеза постоји већ неколико година и оно у чему је та 
законска обавеза доведена до апсурда је то да не само у јавним предузећима, него у свим, 
може на папир да се стави све и може да се планира све и да ли ће нешто од тога бити 
остварено или неће, то није ни важно и када се пишу извештаји о томе, онда се не пише 
шта је остварено од планираног, него се пише шта је урађено и не осврћемо се на то како 
смо то испланирали. Оно што је кључна ствар код свих тих стратегија развоја јавних 
комуналних предузећа је то да су она бесмислена ако се не уклапају у стратегију развоја 
Града Новог Сада и у то шта је стратегија Града, када су јавна комунална предузећа у 
питању. Ако је стратегија Града Новог Сада да се у јавна комунална предузећа упумпава 
донацијама одређена средства која су неопходна за функционисање тих предузећа, онда 
то тако треба рећи. Ако сматрамо да овај систем треба да се промени и да се побољша, 
онда је стратегија поготово дугорочна развоја јавних комуналних предузећа требала да 
буде другачија. Ја ћу вам навести пример из ових материјала шта сам под тим сматрала и 
будући да је овде било коментара других одборника како су излагања злурада, 
злонамерна, оваква, онаква, нећу ја давати никоме такве конотације, али не може један 
одборник да мисли да зна шта други одборник мисли и шта је хтео да каже. Да се бавим 
овим зато што сам злурада и злонамерна онда се не би бавила, ваљда би нашла неки 
нормалнији начин да испуним свој живот, него да будем злонамерна и злурада. Дакле, 
свако за овом говорницом је овде да би изнео своје мишљење и да би тим мишљењем 
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можда нешто променио и можда нешто учинио боље за све нас. Дакле, визија и мисија 
дугорочног плана пословне стратегије за „Стан“ каже „Стан“ да је визија задржати 
лидерску позицију у домену текућег и инвестиционог одржавања. Колико ја знам, нама је 
са ове скупштинске говорнице било предочавано како је идеално за „Стан“ да уђе у јавно 
партнерство, па је онда било идеално да се из тог партнерства изађе. Па је онда било 
идеално да се у „Стан“ упумпају стотине милиона динара, е сад је „Стан“ на лидерској 
позицији у домену текућег и инвестиционог одржавања стамбених и пословних простора. 
Мени то звучи мало необично или „Стан“-у нико није јавио да лидер треба да другачије 
ради и да се другачије понаша. Оно што је њима услуга осталог чишћења зграде и опреме 
је између осталог и услуга чишћења димњака што смо ми из Одборничке групе Српске 
радикалне странке више пута наглашавали да је нешто што се наплаћује, а услуга се не 
извршава, да се наплаћује и димничарина онима који никада не користе услуге 
димничара, да се наплаћује како не треба и да је то само још један од измишљених 
прихода којима би се „Стан“ довео у какву-такву нормалу. Ако узмемо у обзир да је 
визија нешто што предузеће жели јел да буде и како себе жели да представи, како себе 
види у будућности, а рецимо да је мисија по тој некој својој дефиницији оно на који 
начин до тога треба да дође пошто „Стан“ себе види лидерску позицију, мисија му је да 
испуни захтеве и очекивања корисника при пружању услуга. Па, да би неко остварио 
лидерску позицију у било чему мора да не само оствари очекивања, него и да унапреди те 
услуге, а није унапређење услуге када ви некоме наплаћујете димничарину, услугу коју 
му уопште не дајете. Јавно комунално предузеће „Новосадска топлана“, опет визија и 
мисија, визија предузећа је да у делатности производње дистрибуције и снабдевања 
топлотном енергијом остане једна од најзначајнијих компанија у региону. Па шта се то 
кога сматра, због чега би сада „Новосадска топлана“ имала било каквих претензија да 
визија предузећа буде да буде једна од најбољих у региону. Па ваљда визија предузећа, 
оно што предузеће треба да буде је да Новосађани буду задовољни, ако је визија Топлане 
да буде најбоље предузеће у региону, па шта смо онда ми? Смрт фашизму, слобода 
народу! А мисија предузећа, значи оно како ће то да постигну, уредна и квалитетна 
испорука топлотне енергије, унапређење односа са добављачима и корисницима услуга, 
брига о безбедности запослених, брига о заштити животне средине, повећање 
краткорочне  и дугорочне ликвидности предузећа. И то ће све да постигну, знате како? Е, 
то не кажу. То су изоставили. Тај део није важан, него је важно да је визија да они буду 
најзначајнија компанија у региону. Не знам, зашто бисмо ми се бавили тиме ко је 
најзначајнија компанија у региону када је грејање народа у питању. Друга ствар из овог 
дугорочног плана „Новосадске топлане“ да њоме управља Надзорни одбор, директор и 
онда, боље него у „Чистоћи“ већи је труст мозгова Центар за односе са јавношћу. Па онда 
тај Центар за односе са јавношћу има и одсек тих истих односа, а онда има и Центар за 
информационе технологије. То ми још некако и звучи да има неког смисла мада би 
требало онда нагласити шта је центар, центар да ли је то издвојена јединица, да ли центар 
ради унутар система или је сам за себе и како то односи са јавношћу не спадају ни у шта 
од ове даље структуре која је наведена у структури предузећа, него њима треба центар 
посебан, колико онда њих тамо има и шта они тамо раде. Ако узмете у обзир да је 
„Новосадска топлана“, што се тиче даљинског грејања, једна једина, дакле, 
монополистички положај има, шта у односима са јавношћу треба да ради Центар за 
односе са јавношћу?“  
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Руковођење седницом Скупштине Града Новог Сада преузела је Кристина Караић, 
заменица председнице Скупштине Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је указала присутнима да не добацују. 
 
Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Одборничке групе 

Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: ,,Ви се јавите слободно 
па кажите шта имате. Ја ћу дићи руку, сваки пут дигнем руку да се директори јаве и да 
каже шта имају. То може да каже било ко у овој сали ко седи и слуша. Дакле, колико је то 
људи и шта тај Центар ради. И знате шта је циљ тог центра? Циља нема. Сви ови други, 
сектори за правне и кадровске послове, сектори за производњу, сектор за развој, сектор за 
економске и финансијске послове, сви имају циљеве, Центар за односе са јавношћу, е, тај 
центар циљ нема, али је први до директора. Ја ценим да их има једно десет најмање труста 
мозгова, можда грешим, али ето може неко да изађе па да ме исправи. А онда 
средњорочни план, исто то, значи копи пејст, прва, друга, трећа, четврта, пета страна и 
онда су изоставили три године следеће, знате шта се мења у пословању Јавног 
комуналног предузећа „Новосадска топлана“? Ништа. Значи, они планове дугорочне и 
средњорочне имају једнаке. То значи да или не планирамо даље од три године или нам је 
свеједно шта ћемо писати па можемо копи пејст тако једно пет пута па ћемо добити 
дугорочни план. Ако хоћемо да имамо озбиљан јавно комунални сектор, онда стварно 
морамо неке ствари у том систему мењати. Овако да Град, односно да ова Скупштина или 
било која власт, ова садашња, претходна, свака пре и свака која ће да дође само упумпава 
и финансира одређене губитке које неко предузеће ствара и прави то није решење. Једном 
ће доћи моменат да то неће моћи све да се испоштује и како ћемо онда решити које 
предузеће је важније и у које предузеће да упумпамо та средства, а у које не. Ја сам мало 
одужила, извињавам се одборницима.“  

 
Божидар Протић, заменик председника Одборничке групе “Социјалистичка 

партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: ,,Ово испред мене су планови 
средњорочни и дугорочни јавних предузећа. Да се разумемо, ово је законска обавеза да се 
направи и то је у реду. Свако од јавних предузећа жели да нађе свој и модус операнди, али 
пре свега модус вивенди. Још се није догодило да је неко јавно предузеће само себе 
изопштило из јавног сектора. Догодило се Нови Сад – Стан – Гас ако се сећамо 1990. 
година једно једино предузеће које више није хтело да буде јавно па се извукло, остало је 
друштвено предузеће до данашњих дана, како, не знам. Дакле, добро је да јавна предузећа 
имају и мисију и визију, добро је да планирају јер што кажу Французи, одсуство плана је 
пут у пропаст. Оно од чега имам малу резерву, нека моја размишљања јако је тешко 
планирати наредних пет и десет година. Нажалост, каква је ситуација ми не можемо да 
планирамо шта ће бити идуће године због разних околности. Не можемо да планирамо 
шта ће бити за две године, мада претпостављам да би ви сви желели да знате шта ће бити 
за две године, јел, ја сигурно нећу бити овде, а за вас претпостављам да хоћете. Е то ко 
буде могао да вам каже то је златна формула. Али, то тренутно није тема, али биће тема у 
наредних годину и по дана, свака актуелна власт се мора трудити да се жеље, потребе 
грађана испуне, не само предизборног обећања, него реалне потребе. Јавна предузећа када 
је уопште јавни сектор нису озбиљно анализирана 30 година. Задњих 30 година имамо два 
јавна предузећа која су новоформирана, то је „Паркинг сервис“ и „Зоохигијена“, две 

https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
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управе које су била јавна предузећа више нису, „Пословни простор“ и „Завод за изградњу 
Града“. Управа 30 година практично није мењана, за 30 година за три деценије поштовани 
присутни, многе ствари су се промениле. Многе стваре, од дигитализације, од е-управе, 
ми морамо озбиљно направити план, озбиљно размишљати о свим аспектима 
функционисања како јавних предузећа, тако и управе. То ће бити врло тежак и врло 
деликатан задатак. Ту, тај врућ кромпир сви одлажу, то се не ради у предизборној години, 
а камоли у изборној години, али у наредном периоду то ће морати да се стави на дневни 
ред. Мора се формирати нека радна група мултидисциплинарни приступ, свеобухватна 
анализа целокупног јавног сектора, не само на територији локалне самоуправе, на 
територији целе државе. Да ли је управа какву сада имамо адекватна потребанма грађана? 
Вероватно није. Да ли је систем јавних предузећа овакав какав је са свим и предностима и 
манама адекватан степену нашег развоја? Нисам сигуран. Шта-више сматрам да није, али 
коначну реч морају рећи грађани. Грађани све ово финансирају, грађани користе услуге 
јавног сектора, они су ти због кога ми седимо овде, они су нас послали овде да се старамо 
о њиховим интересима, а не нашим појединачним, мада ни то није за занемаривање, али 
морамо ипак овај први део испунити, више се бринути о потребама грађана. Не кажем да 
систем јавних предузећа, као појам, није добар за локалну самоуправу, али морамо 
размотрити да ли сва јавна предузећа која данас функционишу треба да буду у јавном 
сектору. Да ли нека предузећа би можда била целисходнија са аспекта буџета и 
остваривања права грађана и интереса грађана не треба да буду више јавна, да неки други 
облик организовања, нека деконстутионализација јавног сектора је сигурно неопходна. Да 
ли може да буде коначно као једно, као холдинг, имамо и тих примера, свуда има и 
пројект контра. Сви бежимо од те теме. Неко други ће то решавати. Ајде да покушамо, 
баш зато што је то тешко да кренемо у то. Нико неће имати тај терет крајњем, у крајњој 
солуцији грађани су ти који ће о томе одлучивати. Да ли треба нека нова јавна предузећа? 
Ја мислим да треба, бар једно предузеће јавно, не мора бити јавно, али мора надзор 
инвестиције морају бити издвојени из управе. Какав облик, правни облик ће бити о томе 
може да се дискутује. Може да буде акционарско друштво где ће бити искључиви власник 
Град Нови Сад. Имамо та предузећа, тих облика организовања, где је Град већински 
власник или има велики удео или да има златну акцију. Чињеница је да су нама извршења 
капиталних инвестиција почела да пада када је ЗИГ ушао у управу. Једноставно не 
подцењујем ни једног радника у управи, захваљујем вам се свима јер радите предано свој 
посао који је некад и симболично награђен, али једностанво за тај степен одговорности и 
квалификација и лиценци неко мора бити адекватно награђен. Ми стално хоћемо 
ураниловку, да ли хоћемо професионални однос, да ли желимо успех или желимо да 
гледамо да ли ће бити нешто извршено или не. Без неке сурењивости, без неког 
ривалитета, али кавалитет се мора платити. Имамо повика на једно предузеће моје, твоје, 
Лигино, не знам ово, сва јавна предузећа су наша градска. Да ли је битно чији директор 
седи, да ли ви мислите да неко ће ценити било којег коалиционог парнтера зато што тај 
коалициони партнер води једно јавно предузеће. Неће. Он гледа управу, јавни сектор у 
целини. Ја бих више волео да се забрани да диркетори буду чланови странака, да 
доведемо Франца Јозефа који ће добити 10.000,00 еура и дати му задатак да буде 
рентабилан, да буде позитиван. Али знамо шта би то значило. Овде ћу стати. Надам се да 
ће доћи та времена када ће професионални однос према раду, један козбенефит бити 
одлучујући за функционисање јавног сектора. Дакле, не очекујем да ће то бити у овом 
сазиву, али ја вас позивам да сви размислимо, да размишљамо о тој реорганизацији, о 
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побољшању јавног сектора, то је императив хтели ми то или не. Биће сигурно болно, не 
знамо шта ће бити идуће године, шта ће оних година, али заједнички именитељ тог 
наредног периода је да ћемо све теже и теже моћи да остваримо улогу локалне 
самоуправе. Трошкови, инфлација, инфлација се неће зауставити тренутно је 15%, још 
нисмо у пику, али нажалост када цене стану не иду доле, остану на том високом нивоу. Да 
ли смемо да се играмо са потребама грађана? Ја мислим да не. Нисмо добили тај мандат. 
Добили смо да остваримо све потребе и све жеље у складу са текућим могућностима. 
Дакле, добро је да јавна предузећа планирају, али још боље да почнемо да размишљамо 
шта ћемо и куда ћемо. Развој јавних предузећа и визија и мисија су предуслов за развој 
Града и предуслов и последица развоја Града. Ајде да кренемо у то, па негде ћемо се 
срести.“ 

 
Бојан Вулин: ,,Признајем да нисам имао намеру да се јављам на ову тачку, али ме 

је подстакло веома инспиративно излагање мога претходника. Он је рекао ту доста добрих 
ствари, доста паметних ствари једно од одличних ствари јесте и у томе наш однос према 
јавним предузећима. И поготово да треба направити анализу онога што та јавна 
комунална предузећа раде. У том смислу поготово ако говоримо о периоду 2022. година – 
2023. година морамо да узмемо у обзир и скренемо пажњу на посебно Јавно комунално 
предузеће „Водовод и канализација“ зато што ми не знамо шта ће да буде 2023. нити да  
ли ће они да буду ту, односно да ли ће тим предузећем и даље да руководи Лига 
социјалдемократа Војводине. Узевши у обзир сва прехтодна негативна искуства, 
деценијска управљања Лиге социјалдемократа Војводине јавним комуналним 
предузећима, апелујем на Градско веће да се пошаље инспекција, да се провери како они 
заиста раде ово што овде пише у реду, ми ћемо гласати за, ми из Покрета социјалиста, али 
да се на време види какво је заиста право стање да не би после морали да их јуримо када 
буду сишли са власти јер ја не знам зашто ја не видим да ће они ту да остану, јер пазите 
до марта када они ту уцењују нас да ли ће бити или неће бити, неће они бити ништа ни 
квалитетнији, ни поштенији него што су били раније, тако да боље да се одма на време 
види ко је ту за шта крив, ко је ту колико скривио па да их не јуримо  негде по Цетињу 
сутра, по Лавову и не знам где су све обилазили, а нису били у Новом Саду.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, заменица председнице 

Скупштине је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати 
посебно. 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја ЈКП „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за период 2022-2032. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 
И РАЗВОЈА ЈКП „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-

2032. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја ЈКП „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за период 2022-2026. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈКП „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД  
ЗА ПЕРИОД 2022-2026. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за период 2022 - 2031. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 

И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ 
НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022 - 2031. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за период 2022 - 2026. године. 
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Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 
ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022 - 2026. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за период 2022-2032. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

57 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 
И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 

ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за период 2022-2027. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ 
НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2027. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 



47 
 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад за период 2022-2032. године.  

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 

И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 
ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад за период 2022-2028. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања,  заменица председнице Скупштине је констатовала да 
је 58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ 
НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2028. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за период 2022-2032. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 
И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 

ПЕРИОД 2022-2032. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за период 2022-2028. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 
СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ 

НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2028. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја ЈКП „Информатика“ Нови 
Сад за период од 2022. године до 2032. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 
И РАЗВОЈА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД ОД 2022. ГОДИНЕ 

ДО 2032. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја ЈКП „Информатика“ 
Нови Сад за период од 2022. године до 2026. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

58 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД  
ОД 2022. ГОДИНЕ ДО 2026. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за период 2022-2033. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 
И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ 

НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2033. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за период 2022-2027. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2027. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за период 
2022-2032. године. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 

59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 

И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 

2022-2032. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за период 
2022-2028. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 
СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА 

ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД 
ЗА ПЕРИОД 2022-2028. ГОДИНЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Дугорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за период 2022 - 2032. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ДУГОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ СТРАТЕГИЈЕ 

И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И 
ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022 - 2032. ГОДИНЕ 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Средњорочни план пословне стратегије и развоја Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за период 2022 - 2028. године. 
 

Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала да је 
59 одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА СРЕДЊОРОЧНИ ПЛАН ПОСЛОВНЕ 

СТРАТЕГИЈЕ И РАЗВОЈА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА ПЕРИОД  

2022 - 2028. ГОДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
 
Ад. број: 3-6/2022-I 
33. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА ЗАШТИТЕ, УРЕЂЕЊА И 
КОРИШЋЕЊА ПОЉОПРИВРЕДНОГ ЗЕМЉИШТА НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Предлог годишњег програма утврдило је Градско веће. 
 
Савет за економски развој Града није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 



52 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине 

је закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог годишњег 

програма заштите, уређења и коришћења пољопривредног земљишта на територији Града 
Новог Сада за 2022. годину. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала 

да је 60 одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ГОДИШЊИ ПРОГРАМ  

ЗАШТИТЕ, УРЕЂЕЊА И КОРИШЋЕЊА ПОЉОПРИВРЕДНОГ ЗЕМЉИШТА НА 
ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2022. ГОДИНУ  

 
(Програм се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 020-123/2022-I 
                020-182/2022-I 

          020-117/2022-I 
34. – 36. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 

ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ЗАВОДА ЗА ХИТНУ МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ 
НОВИ САД, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ 
ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ САД“, НОВИ САД, 
БЕЗ НАКНАДЕ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У 
ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА ЦЕНТРУ ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао 

примедби. 
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Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача 
жели да изнесе допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, заменица председнице Скупштине је отворила претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине 

је закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној 
покрајини Војводини за потребе Завода за хитну медицинску помоћ Нови Сад, Нови Сад, 
без накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала 

да су 63 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ 
ГРАДА НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ 

ЗАВОДА ЗА ХИТНУ МЕДИЦИНСКУ ПОМОЋ НОВИ САД, НОВИ САД, БЕЗ 
НАКНАДЕ 

  
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној 
покрајини Војводини за потребе Дома здравља „Нови Сад“, Нови Сад, без накнаде. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала 

да су 63 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 
РЕШЕЊЕ 

 О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА 

ЗДРАВЉА „НОВИ САД“, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Центру за 
социјални рад Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала 

да су 62 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 
                                                                       РЕШЕЊЕ 
 О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА ЦЕНТРУ ЗА СОЦИЈАЛНИ РАД ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Ад. број: 020-151/2022-I 
37. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА НАЗИВА 
ГРАДА НОВОГ САДА МАЧЕВАЛАЧКОМ КЛУБУ „ПРИМА“ 
 
 
Предлог решења утврдио је Савет за статутарна питања и локалну самоуправу. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача 

жели да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине 

је закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења којим 

се одобрава употреба назива Града Новог Сада МАЧЕВАЛАЧКОМ КЛУБУ „ПРИМА“. 
 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала 

да су 63 одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
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РЕШЕЊЕ 
КОЈИМ СЕ ОДОБРАВА УПОТРЕБА НАЗИВА ГРАДА НОВОГ САДА 

МАЧЕВАЛАЧКОМ КЛУБУ „ПРИМА“ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 352-1/2022-403-I 
38. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИЗМЕНАМА РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ 
ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА И ИМЕНОВАЊУ КОМАНДАНТА, ЗАМЕНИКА 
КОМАНДАНТА, НАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА 
ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Заменица председнице Скупштине је упитала да ли представник предлагача 

жели да изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, заменица председнице Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, заменица председнице Скупштине 

је закључила претрес. 
 
Заменица председнице Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о 

изменама Решења о образовању Градског штаба за ванредне ситуације Града Новог Сада 
и именовању команданта, заменика команданта, начелника и чланова Градског штаба за 
ванредне ситуације Града Новог Сада. 

 
Заменица председнице Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, заменица председнице Скупштине је констатовала 

да је 61 одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан 
одборник није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ИЗМЕНАМА РЕШЕЊА О ОБРАЗОВАЊУ ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА ВАНРЕДНЕ 
СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА И ИМЕНОВАЊУ КОМАНДАНТА, 

ЗАМЕНИКА КОМАНДАНТА, НАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ШТАБА ЗА 
ВАНРЕДНЕ СИТУАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
 
Ад. број: 022-1/2022-166-I                  022-1/2022-176-I 

    022-1/2022-167-I                  022-1/2022-177-I 
     022-1/2022-168-I                  022-1/2022-178-I 
     022-1/2022-169-I                  022-1/2022-179-I 
     022-1/2022-170-I                  022-1/2022-180-I 
     022-1/2022-171-I                  022-1/2022-182-I 
     022-1/2022-172-I                  022-1/2022-183-I 
     022-1/2022-173-I                  022-1/2022-184-I 
     022-1/2022-174-I                  022-1/2022-185-I 
     022-1/2022-175-I                  022-1/2022-186-I 
39. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о разрешењу председника Управног одбора Завода за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Управног одбора Завода за 
заштиту споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Саобраћајне школе „Пинки“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Бранко Радичевић“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Гимназије „Јован 
Јовановић Змај“, Нови Сад  

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад   

− Предлог решења о разрешењу и именовању два члана Координационог тела 
за борбу против насиља у основним и средњим школама на територији Града 
Новог Сада 

− Предлог решења о престанку дужности председника Савета за комуналне 
делатности 

− Предлог решења о престанку дужности заменика председника Комисије за 
међуградску сарадњу у земљи и иностранству 
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− Предлог решења о разрешењу члана и избору председника и члана Савета за 
комуналне делатности 

− Предлог решења о избору заменика председника Комисије за међуградску 
сарадњу у земљи и иностранству 

− Предлог решења о избору члана Савета за праћење примене Етичког кодекса 
− Предлог решења о избору члана Савета за особе са инвалидитетом 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 

Основне школе „Свети Сава“, Руменка 
− Предлог решења о именовању директора Мађарског културног центра 

„Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék 

− Предлог решења о престанку дужности вршиоца дужности директора 
Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor 
Magyar Művelődési Központ Újvidék 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Електротехничке 
школе „Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Електротехничке 
школе „Михајло Пупин“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Управног одбора Фонда за 
унапређење вокалне уметности младих „Меланије Бугариновић и ћерке 
Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду 
 

Руковођење седницом Скупштине Града Новог Сада преузела је MSc Јелена 
Маринковић Радомировић, председница Скупштиен Града Новог Сада. 

 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

председника Управног одбора Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  донела 

  
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ПРЕДСЕДНИКА УПРАВНОГ ОДБОРА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 
СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

председника Управног одбора Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА УПРАВНОГ ОДБОРА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 
СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Саобраћајне школе „Пинки“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 
САОБРАЋАЈНЕ ШКОЛЕ „ПИНКИ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Основне школе „Васа Стајић“, Нови Сад. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „ВАСА СТАЈИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Основне школе „Бранко Радичевић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „БРАНКО РАДИЧЕВИЋ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ГИМНАЗИЈЕ „ЈОВАН         
ЈОВАНОВИЋ ЗМАЈ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Гимназије „Јован Јовановић Змај“, Нови Сад. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА 
ГИМНАЗИЈЕ „ЈОВАН ЈОВАНОВИЋ ЗМАЈ“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању два члана Координационог тела за борбу против насиља у основним и 
средњим школама на територији Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ДВА ЧЛАНА КООРДИНАЦИОНОГ ТЕЛА ЗА 
БОРБУ ПРОТИВ НАСИЉА У ОСНОВНИМ И СРЕДЊИМ ШКОЛАМА НА 

ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Савета за комуналне делатности. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА КОМУНАЛНЕ 
ДЕЛАТНОСТИ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности заменика председника Комисије за међуградску сарадњу у земљи и 
иностранству. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 64 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА 

МЕЂУГРАДСКУ САРАДЊУ У ЗЕМЉИ И ИНОСТРАНСТВУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана и избору председника и члана Савета за комуналне делатности. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА САВЕТА ЗА 
КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

заменика председника Комисије за међуградску сарадњу у земљи и иностранству. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ИЗБОРУ ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА МЕЂУГРАДСКУ 
САРАДЊУ У ЗЕМЉИ И ИНОСТРАНСТВУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Савета за праћење примене Етичког кодекса. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ПРАЋЕЊЕ ПРИМЕНЕ ЕТИЧКОГ КОДЕКСА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Савета за особе са инвалидитетом. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  
 

РЕШЕЊЕ  
О ИЗБОРУ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ОСОБЕ СА ИНВАЛИДИТЕТОМ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

именовању чланова Школског одбора Основне школе „Свети Сава“, Руменка. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 
ШКОЛЕ „СВЕТИ САВА“, РУМЕНКА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 



63 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
директора Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor 
Magyar Művelődési Központ Újvidék. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела 
 

РЕШЕЊЕ 
 О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ 

ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT 
ÚJVIDÉK 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности вршиоца дужности директора Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, 
Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела  

 
РЕШЕЊЕ 

 О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА 
МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - 

PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 
члана Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова  донела  
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РЕШЕЊЕ 
 О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ 

„МИХАЈЛО ПУПИН“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
члана Школског одбора Електротехничке школе „Михајло Пупин“, Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова  донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ЕЛЕКТРОТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ 
„МИХАЈЛО ПУПИН“, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Управног одбора Фонда за унапређење вокалне уметности младих 
„Меланије Бугариновић и ћерке Мирјане Калиновић – Калин“ у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 64 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА УПРАВНОГ ОДБОРА ФОНДА ЗА 

УНАПРЕЂЕЊЕ ВОКАЛНЕ УМЕТНОСТИ МЛАДИХ „МЕЛАНИЈЕ 
БУГАРИНОВИЋ И ЋЕРКЕ МИРЈАНЕ КАЛИНОВИЋ – КАЛИН“ У НОВОМ САДУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 
упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање.  
 

Одборничка питања поставио је Бојан Вулин. 
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   Бојан Вулин: „Ја сам имао још једно питање за „Паркинг сервис“ али пошто су и 
господа из „Паркинг сервиса“ рекли да није до њих, него до члана Градског већа, кога 
опет нема, онда не вреди да њих поново нешто питам, макар овај пут „Паркинг сервис“ ћу 
прескочити. Али...  

  1. Не могу да прескочим члана Градског већа и Управу за саобраћај и путеве, 
поново по питању Рачке улице, јер на моје прошло питање, шта ће бити примењено од 
Студије о безбедности саобраћаја у Петроварадину, речено је да ће бити примењено све. 
Али, нису рекли на моје питање: „ Шта ће бити у Рачкој улици?“ Значи, није ми 
одговорено на питање: „Шта ће бити примењено из Студије о безбедности саобраћаја у 
Петроварадину у Рачкој улици“?  

Али када смо значи код те Рачке улице, код ње ето само се неке ствари дешавају. 
Преко лета је тамо извршен велики ремонт и заиста је био је заиста велик и обиман, 
радило се пет-шест месеци, ископано је пола метра старог асфалта, уложено је пуно пара, 
нажалост изгледа да је зафалило макар кило фарбе да се направи и тај макар један 
пешачки прелаз који је требао, али... 

2. У току рада, одводи за воду, који су водили воду, из улице Рачкога у Роков 
поток су уништени и затрпани и сада на том путу остаје вода. Поготово са десне стране, 
када идете из Новог Сада, на десној страни остаје вода, праве се језера. Како ће бити када 
крене лед? Биће страшно, али пазите, остале су цеви које су требали да уграде, значи, све 
је затрпано, нема излаза воде са пута, вода остаје тамо на путу и оно што је било, значи, 
два колектора, која су скупљала воду из Рачке улице, у том доњем делу улице, код 
надвожњака, су затрпана и вода више не отиче. Заиста, озбиљан проблем, надам се, иако 
није ту, значи, да Управа за саобраћај и путеве изврши инспекцијски увид, ако може, или 
да се учини било шта, да се тамо врате ти изводи за воду, који више не постоје и који 
праве огроман и безбедносни и сваки други проблем. 
 
 И само још једно питање, а тиче се опет водовода, а то јесте, раније сам био 
говорио и постављао питање око Реформаторског гробља и потреби да се тамо направи 
макар једна чесма, тамо људи долазе и све то, још увек се није ништа десило, значи опет 
иста мета, исто растојање, значи опет Лига, опет потреба, понављам да се они склоне из 
власти и да се нешто уради. 

3. Када ће се увести вода на Реформаторско гробље?“ 
 

   Пошто више нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 
питање, председница Скупштине је закључила XXXIII седницу Скупштине Града Новог 
Сада у 15.28 часова. 
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